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Naj to poletje v Vaših laseh vztraja svež veter
!

Naj to poletje v naših spominih zariše nepozabno sled, 
najde poti, ki ste si jih vedno želeli najti. Naj za jesenske dni 
prihrani kose poletnih vonjav ter nahrani telo in duha. Naj 
se vsakodnevna naglica uskladi s poletnim ritmom.

To poletje naj bo po Vaši meri!

Vam želimo župan, občinska uprava, občinski svet in uredniški odbor
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Dušanka Škamlec
 pred šolo / Foto: 

osebni arhiv

Dragi učenci in učenke, 
šolsko leto je z neverjetno hitrostjo pridrvelo do svojega cilja. Deset mesecev je 
nepredstavljivo hitro minilo. Ko ste septembra stopili čez šolski prag, so se pred 
vami pokazala polja učenosti in livade znanja. Vaša pot je vijugala med temi polji 
in livadami, se vzpenjala na hribe in gore, pa se morda tudi kdaj spuščala v 
globeli in doline. Včasih ste hodili hitreje, spet drugič čisto počasi. Upam, da smo 
bili učitelji na vaši poti dobri in razumevajoči sopotniki ter smo vam znali dovolj 
pomagati, vas voditi, bodriti, usmerjati in spodbujati. 
Polni znanja, ki ste ga pridobili v tem letu, odhajate na zaslužene in brezskrbne 
počitnice. Želim vam, da preživite poletne počitnice najboljše, kot se le da. 
Počnite, kar imate radi in za kar med šolskim letom zmanjka časa. Sprostite se, 
družite se s prijatelji, igrajte se, zabavajte se …
Septembra pa se ponovno vidimo v šoli! Bodoči prvošolci, vas že z veseljem 
pričakujem na naši šoli, šestošolci, vam pa želim, da se boste na matični šoli imeli 
dobro ter se boste počutili varne in sprejete.

Spoštovani učitelji in učiteljice,
hvala za vaš trud in delo, ki ga vlagate v otroke. Ponosna sem, da smo na naši 
mali šoli ena velika družina, ki si med seboj pomaga in se podpira. Tudi vam 
želim, da preživite brezskrbne dopustniške dni in se jeseni vrnete polni energije 
in novih idej. Čakali nas bodo novi izzivi, a vem, da jih bomo skupaj uspešno 
premagovali. 

Spoštovani starši,
hvala tudi vam, da spremljate in spodbujate svoje otroke ter sodelujete z učitelji 
oziroma šolo. Medsebojno spoštovanje in sodelovanje vpliva na šolske dosežke 
otrok, saj ti povezavo čutijo in se nanjo tudi odzivajo. Ključno je, da imamo 
pristno in spoštljivo komunikacijo ter se vzajemno podpiramo. Vsa vprašanja in 
morebitne težave pa zagotovo lahko rešimo, če en drugemu prisluhnemo. 

Dušanka Škamlec, vodja PŠ Trnovska vas

Brezskrbnim dnem na pot!

To poletje si zapomnimo po času, 
ki smo ga preživeli z družino

Trije metulji, Lara Tašner, 
6 let

V predšolskem obdobju poteka razvoj otroka najbolj intenzivno, zato mu 
posvečamo posebno pozornost. V vrtcu s tem živimo, zato sledimo kurikulumu 
strokovnjakov vzgoje, upoštevamo smernice in se dodatno izobražujemo. 
Želimo pa vzgajati z roko v roki z Vami, spoštovani starši. 

Zahvaljujemo se Vam za dobro sodelovanje v iztekajočem se vrtčevskem letu in 
ga želimo še nadgraditi v novem. Kot v vseh vrtcih, polagamo staršem na srce, 
da si tudi predšolski otroci zaslužijo počitnice, poletni čas brez vrtca. Predvsem 
zato, da si naberejo novih moči in spremenijo vsakdanjo rutino, da si zapomnijo 
čas, ki so ga preživeli v okviru svoje družine. 
Skoraj smo se že poslovili od mini maturantov, ki so v zadnjem vrtčevskem letu 
doživeli veliko novih izkušenj, kot na primer plavalni tečaj, nastop na božičnem 
koncertu šole, zaključno ekskurzijo …, zato jim glasno kličemo: »Se vidimo v 
šoli!«

Otrokom, staršem in strokovnim delavcem vrtca želim prijetno poletje – naj bo 
nežno in pisano kot krila naših treh metuljev!

Maja Žižek, vodja vrtca pri PŠ Trnovska vas
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Delovno mesto direktorice občinske uprave je v sredini 
maja letos zasedla Meta Majnik Krajnc, univerzitetna 
diplomirana pravnica, ki prihaja iz občine Hajdina, 
natančneje Gerečje vasi. »Po gimnaziji sem se vpisala 
na pravno fakulteto, teden dni po diplomi pa sem se že 
zaposlila v odvetniški pisarni svojega očeta, kjer sem 
nabirala prve izkušnje. Nato sem službovala kot 
pravnica v podjetju Javne službe Ptuj ter kot pravnica 
Komunalnega podjetja Ptuj, kjer sem se srečala tudi z 
ekonomskimi platmi svojega dela.« pove Krajnc 
Majnikova. »Po prvem razgovoru so me povabili še na 
enega, kjer smo podrobneje spregovorili o vsebinah in 
področjih dela.« Po prvih dneh službovanja v naši 
občinski upravi pravi, da se tukaj počuti sprejeto, da so 
sodelavci prijazni ter odprti in sproščeni. »Prepričana 
sem, da bomo dobro sodelovali. Trnovsko vas sicer 
poznam že od prej, saj sem pred leti nekaj časa živela v 
neposredni bližini.« Prosti čas rada preživi na 
rokometnem igrišču, saj je vse do študija rokomet tudi 
redno trenirala ter z Rokometnim klubom Ptuj igrala v 
prvi slovenski rokometni ligi. Danes pa je vodja 
Rokometnega društva Veteranke Ptuj. Ob delu in 
rekreaciji pa ji največ pomeni družina. »Do svoje nove 
službe potrebujem le 20 minut vožnje. Naslednjo sejo 
občinskega sveta bomo izvedli v mesecu juniju. 

Prizadevala si bom za učinkovito vodenje občinske 
uprave še naprej, z željo, da bomo kot ekipa dober 
servis za naše občane. Želim si dobrega sodelovanja z 
županom in občinskim svetom, saj bomo le s skupnimi 
močmi prispevali k razvoju naše občine.« 
Ob tem pa naše občane povabimo tudi k brskanju po 
spletni strani Občine Trnovska vas, kjer se lahko 
prijavite tudi na obveščanje o aktualnem, razpisih in 
dogodkih v naši občini.

Aleksandra Papež

V Občini Trnovska vas sta se v času obilnega deževja 
sprožila dva velika zemeljska plazova, oba v naselju 
Bišečki Vrh. Prvi je zasul lokalno cesto ter tako 
onemogočil dostop do dveh stanovanjskih hiš. Plaz 
smo zasilno sanirali, odstranili zemljino in tako sprostili 
dostop do stanovanjskih objektov, ki pa niso bili 
ogroženi. Drugi plaz je onemogočil dostop do 
kmetijskih površin. Le-tega smo prav tako zasilno 
sanirali ter omogočili dostop do omenjenih površin. 
Zabeležili smo še nekaj manjših zdrsov zemljine, ki pa 
niso ogrozili objektov ali poti. 
V naselju Ločič je povišana gladina vode, ki je 
prestopila breg kanala za naseljem, ogrozila 
stanovanjska objekta in gospodarsko poslopje. V 
prisotnosti župana Alojza Benka, so vaščani predrli 
nasip ter tako sprostili prenapolnjeno strugo. Gasilci 
PGD Biš so prav tako priskočili na pomoč na več 
mestih. 
Več dni stoječa voda na kmetijskih površinah je okrnila 
ali tudi uničila posajene poljščine, travinje ter 
onemogočila pašo živali. Posledice obilnega deževja na 
območju naše občine smo že evidentirali, z županom 
sva si jih tudi sproti ogledala in prisostvovala zasilni 
sanaciji. Prve oglede je opravil tudi geomehanik. 

Država je že sprostila določena intervencijska sredstva, 
bodo pa preglede po prijavah sedaj opravile še 
komisije na občinski in državni ravni ter podale mnenja. 

Meta Majnik Krajnc, direktorica OU Trnovska vas

Občinska uprava ima novo direktorico!

Nova direktorica naše občinske uprave, Meta Majnik Krajnc / 
Foto: Aleksandra Papež

Zemeljski plaz zasul dostop do stanovanjskih objektov / Foto: 
arhiv občine
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Obilno deževje tudi v naši občini ni ostalo brez posledic
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Majsko drevo so člani občinskega sveta postavili ob občinski 
stavbi / Foto: Valentina Muršec
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Iz 5. redne seje Občinskega sveta Občine Trnovska vas

Člani občinskega sveta 
sodelovali pri postavitvi 

majskega drevesa
Kot je v naši občini v navadi, smo se tudi letos zbrali 
člani občinskega sveta ob postavljanju majskega 
drevesa pri občinski stavbi. Najprej je bilo potrebno 
izbrati primerno drevo. Pot nas je vodila v gozd, kjer 
smo izbrali drevo, ga naložili na voz in ga v sprevodu iz 
Trnovskega Vrha pospremili do Trnovske vasi. Tam 
smo z debla najprej očistili skorjo, pripeli venec s 
pisanimi trakovi in na vrh pritrdili seveda najbolj 
pomemben del majskega drevesa –slovensko zastavo. 
S pomočjo javnega uslužbenca in stroja, smo drevo 
dvignili, ga 27. aprila postavili in spodaj tudi obložili, za 
boljšo podporo. Majsko drevo je tako krasilo tudi 
središče naše občine.

Valentina Muršec

Občinski svet je na svoji 5. redni seji, ki je potekala 11. 
aprila 2023 obravnaval informacijo o varnostnih 
pojavih na območju Občine Trnovska vas v letu 2022. 
Informacijo je podal policist Robert Rojko. Med 
drugim je pohvalil dobro sodelovanje s Svetom za 
preventivo in vzgojo v cestnem prometu Občine 
Trnovska vas.

Svetniki so se seznanili s problematiko v Občini 
Trnovska vas, in sicer z nepozidanimi stavbnimi 
zemljišči. V občini je približno 22 ha nepozidanih 
stavbnih zemljišč. Na osnovi Odloka o nadomestilu za 
uporabo stavbnega zemljišča v Občini Trnovska vas bi 
morala občina na ta zemljišča uvesti davek. Občina 
Trnovska vas je ena od redkih občin v Sloveniji, ki tega 
davka ne zaračunava. Zato se je sedaj v občini 
pokazala praksa, da občani takšna zemljišča držijo v 
svoji lasti za svoje potomce. Občina je sedaj pri 
spremembi občinskega prostorskega akta naletela s 
strani Ministrstva za kmetijstvo, gozdarstvo in 
prehrano na očitek, da je v Občini Trnovska vas dovolj 
nepozidanih stavbnih zemljišč. 

V nadaljevanju seje so obravnavali in sprejeli Zaključni 
račun proračuna Občine Trnovska vas za leto 2022, 
Lokalni program za kulturo za obdobje 2023–2026, 
Letni program kulture za leto 2023 in Letni program 
športa za leto 2023. Potrdili so cene najemnin za 
objekte, ki so v lasti Občine Trnovska vas 
(večnamensko dvorano in telovadnico).
Sprejeli so sklepa Dokumenta identifikacije 
investicijskega projekta za agromelioracijo na 

koncesijskem območju Ločič – Gmajna ter se seznanili 
s poročili za leto 2022 od Komunalnega podjetja Ptuj, 
Čistega mesta Ptuj in Knjižnice Ivana Potrča Ptuj.
Župan je ob koncu seje predstavil delo občine v 
zadnjem obdobju, svetniki so podali pobude in 
vprašanja.

Klavdija Arnuga

Uradni vestnik
Uradni vestnik je objavljen na spletni strani Občine 
Trnovska vas (http://www.trnovska-vas.si/index.php/
obcinska-uprava/uradni-vestnik-obcine-trnovska-vas), 
na voljo je tudi v sprejemni pisarni Občine Trnovska vas.

Uradni vestnik Občine Trnovska vas, številka 5/2023, 
12. 4. 2023
• Zaključni račun proračuna Občine Trnovska vas za 

leto 2022;
• Lokalni program za kulturo 

za obdobje 2023–2026;
• Letni program kulture 

Občine Trnovska vas za 
leto 2023;

• Letni program športa 
Občine Trnovska vas za 
leto 2023. Tiara Mujkanović, 

likovna pesem
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Intervencije PGD Biš: plazovi, poplavljene kleti in naraščajoče vode
Deževje, ki smo mu bili priča v maju, je povzročilo 
številne nevšečnosti našim občanom, kljub temu pa 
imamo glede na lego naše občine vendarle srečo, da ni 
bilo izrednih dogodkov še več.   

14. maja smo bili aktivirani za pomoč pri odstranjevanju 
zemeljskega plazu v Vitomarcih, saj je bilo zaradi 
predhodno odstranjene zemlje veliko blata na cesti, ki 
ga je bilo potrebno očistiti. 
16. maja popoldan je bila aktivirana enota PGD Biš 
zaradi poplavljenih kleti in naraščajoče meteorne 
vode, ki je ogrožala stanovanjsko hišo. Pri črpanju 
vode nismo imeli posebnih težav, zaskrbljujoče stanje 
je povzročila naraščajoča meteorna voda. Gasilci smo 
bili pripravljeni, saj smo že pred nekaj leti nabavili 
protipoplavne vreče in jih celo nekaj napolnili ter 
naložili na palete ter shranili na deponiji občine, le-teh 
pa v tej intervenciji nismo mogli uporabiti, saj zaradi 
previsoke gladine vode na cesti nismo mogli do njih. S 
pomočjo občanov smo dobili pesek, prazne vreče smo 
imeli gasilci na zalogi in jih hitro napolnili ter naredili 
nasip za zaščito hiše. V naslednjih dneh je občina 
lastnikom pesek povrnila. 

Težje okoliščine pa je 
povzročil prvi zemeljski 
plaz in hitro za njim še 
drugi. Premočeni in 
izčrpani smo si plazove 
ogledali, za dva smo 
ocenili, da ne ogrožata 
prebivališč in da naše 
posredovanje ni 
potrebno. Pri tretjem pa 

se je zapletlo, saj je odneslo cesto, ki je edina pot do 
dveh hiš in plaz se je obenem nevarno približal bližnji 
stanovanjski hiši. Po dogovoru z županom smo gasilci 
plaz, ki je uničil cesto do hiš, opazovali celo noč, če bi 
se začel nevarno približevati stanovanjski hiši, bi s 

pomočjo občinskih služb, ki bi zagotovile delovni stroj, 
posredovali in plazišče pokrili s folijo, ki jo imamo na 
zalogi v zadnjem obdobju, saj nas izkušnje z leti vse bolj 
učijo, da naravne ujme zajemajo vedno večja področja 
in je v zadnjem hipu skorajda nemogoče dobiti folijo, 
vreče ipd.

Kot poveljnik Prostovoljnega gasilskega društva Biš bi 
se rad zahvalil članom društva za pomoč pri 
intervencijah, saj je tudi nekaj njih, po poznem 
povratku domov, moralo črpati še vodo iz lastnih kleti.
Občane prosimo, da čimprej preverijo svoje odtoke, jih 
očistijo in uredijo, saj smo gasilci v primeru večje ujme 
in več pozivom prisiljeni pripraviti vrstni red 
posredovanja in se tega držati. Prednost ima vsekakor 
reševanje kakorkoli ogroženega življenja. Obenem 
prosimo občane za razumevanje, saj glede na velikost 
naše gasilske enote včasih ne (z)moremo biti prisotni 
na vseh krajih, kjer bi nas potrebovali! Z gasilskim 
pozdravom: Na pomoč!

Miran Arnuga, poveljnik PGD Biš

Naraščajočo meteorno vodo zajezili z vrečami / Foto: Domen Kuhar

Gasilci pripravniki uspešni na tečaju / arhiv PGD Biš

Gasilci, Zara Žnidarič, 1. t

11 mladih gasilcev uspešnih na 
tečaju za gasilca pripravnika

Gasilska zveza Trnovska vas-Vitomarci je organizirala 
tečaj za gasilca pripravnika. Tečaj se je izvajal od 
3. marca do 5. maja 2023. 

Iz vrst PGD Biš se je tečaja udeležilo 11 tečajnikov in vsi 
so uspešno opravili tečaj. PGD Biš je zagotovil 
8 predavateljev iz svojih vrst in eno zunanjo sodelavko.

Friderik Škamlec, tajnik PGD Biš
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Turistično društvo Trnovska 
vas aktivno v prvi polovici leta
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Trnovska vas spet pripravili zaključek s kartanjem 
dvojic in z igranjem drugih družabnih iger. Dogodka se 
je udeležilo veliko članov in tudi gostov. Pozno v noč se 
je raztegnilo druženje ob kartanju, da smo dobili 
končne zmagovalce.
Sodelovali smo tudi pri obeh izvedbah božične zgodbe 
– pred polnočno sveto mašo v Trnovski vasi in prvo 
nedeljo v januarju v Destrniku. Štirje naši člani so bili 
del zgodbe, preoblečeni v meščanske obleke in štirje s 
preobleko rimskih vojakov.
Udeležili smo se tudi meddruštvenega tekmovanja v 
Beer pongu, ki ga je organiziralo ŠD Kenguru Trnovska 
vas. Naše barve sta zastopala Ervin Nedelko in Ivan 
Majcen, ki sta po zanimivi in adrenalina polni igri 
dosegla prvo mesto. S tem sta osvojila prehodni 
meddruštveni pokal. Našima tekmovalcema 
čestitamo!

Metka Nedelko, predsednica TD Trnovska vas

Konec marca smo se dobile v naši kuhinji in pod 
vodstvom kuharskega mojstra Draga Kajtna 
pripravljale hamburgerje. Pripravile smo bombetke in 
lepinje, pa tudi meso, zelenjavo in omake. Ugotovile 
smo, da ni težko pripraviti hamburgerja doma, če si 
zaželimo takšnega obroka in se prikupiti našim mlajšim 
članom družine, zato Vam nekaj receptov razkrivamo 
tudi v tej številki Trnovskega zvona v rubriki Iz 
Bolfenškega piskra diši.
Aprila je potekalo srečanje našega društva in Društva 
gospodinj iz Stoperc. Tokrat smo gospodinje povabile 
svoje prijateljsko društvo iz Stoperc na srečanje in 
ogled naših krajev. Sprejele in pogostile smo jih v 
večnamenski dvorani, potem pa se odpravile na ogled 
Simoničeve domačije, kjer nas je pozdravil podžupan 
Alojz Fekonja in na kratko predstavil potek obnove 
domačije.
Naša naslednja točka je bil kmečki muzej – zasebna 
viničarija Romana Kranvogla, ki se nahaja pol kilometra 
vstran od završkega razglednega stolpa. V kmečki 
muzej preurejena viničarija na ogled ponuja bogato 
zbirko zanimivih osebnih predmetov, vinogradniških 
pripomočkov in tehniške dediščine ter tako nudi 
vpogled v življenje prebivalcev Slovenskih goric v 
preteklosti. Ogledale smo si film o zgodovini viničarije 
in daleč najlepšo zbirko starih avtomobilov. Po 
prijetnem doživetju smo se odpeljale na popoldansko 
druženje in kosilo na Turistično kmetijo Lovrec. Dan je 
prehitro minil, ostali pa so lepi spomini!
V maju smo po vseh vremenskih neprilikah končno 
prišle na vrt ob Simoničevi domačiji, prekopale in 
uredile gredice. Vsekakor pa se bomo tekom leta tja 
odpravile še večkrat, saj kot pravijo, delo na vrtu nikoli 
ne počiva.

 Marica Maguša

Leto zaključili in pričeli v družabnem vzdušju/ Foto: Vita Kos

Društvi gospodinj Trnovska vas in Stoperce pred Simoničevo 
domačijo / Foto: arhiv Društva gospodinj Trnovska vas

V hladnejšem delu leta 
smo gospodinje izvedle 

glavne aktivnosti

Društvo gospodinj Trnovska vas

Na sestanku, ki je bil izveden dne 11. maja 2023, se je 
naša predsednica Irena Rola zahvalila, saj smo letos, 
zaradi bolezni, žal brez njene navzočnosti izpeljali letni 
občni zbor. Namesto nje je naš redni letni občni zbor 
vodila podpredsednica Kristina Vršič. 

Krvodajalci smo bili 3. junija letos povabljeni v Veržej. 
17. junija pa smo načrtovali članski piknik. Sodelovali 
smo tudi na tradicionalnem prvomajskem pohodu na 
Zavrh, kjer nas je bilo kar veliko. Poslovili smo se od 
naše članice Alojzije Kocmut.

Marija Maguša

Aktualno v KORK Trnovska vas
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Tradicionalni pohod na 
Zavrh je uspel

Turistično društvo Trnovska vas
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Člani Turističnega društva Trnovska vas smo tudi letos 
v sodelovanju s Športnim društvom Kenguru 
organizirali že tradicionalni pohod na Zavrh.
Pred občinsko stavbo se je zbralo lepo število 
pohodnikov. Nekateri pa so se nam pridružili kar, ko 
smo šli mimo njihovega doma.
Tudi letos se nam je pridružila Roškarova Mica, ki je s 
svojimi častitljivimi leti spet dokazala, da tam, kjer je 
volja, je tudi pot.
Na Zavrhu smo se ustavili in si ogledali Štupičevo vilo 
ter stalno razstavo o Rudolfu Maistru ter se okrepčali. 
Najbolj pogumni pa so se povzpeli na razgledni stolp in 
si ogledali Slovenske gorice iz ptičje perspektive.
Nato nas je pot vodila do naše članice Bojane, kjer smo 
se odpočili ob pogostitvi, ki jo je pripravilo društvo. 
S tem prispevkom, bi radi povabili vse, ki še zbirate 
pogum, da se nam naslednje leto pridružite na tem 
tradicionalnem pohodu in seveda pri drugih 
aktivnostih.

Zdenka Kos Majcen

Pohodniki iz Trnovske vasi na poti na Zavrh / Foto: arhiv TD 
Trnovska vas

V čast sv. Florjanu tudi PGD Biš
4. maja goduje sv. Florijan, zavetnik gasilcev, eden od 
svetnikov, ki so predvsem slovenskemu kmečkemu 
človeku že od nekdaj posebej pri srcu. Tradicionalno se 
mnogih nedeljskih maš okrog godovnega dneva sv. 
Florjana organizirano udeležijo gasilci in s tem 
počastijo svojega zavetnika, za kar smo se odločili tudi 
gasilci PGD Biš. 7. maja 2023 smo se udeležili Florjanove 
maše v farni cerkvi sv. Bolfenka, ki jo je daroval naš 
domači župnik Jože Škofič.

Friderik Škamlec, tajnik PGD Biš

PGD Biš in g. župnik Jože Škofič v farni cerkvi / Foto: arhiv PGD Biš

 S KMN Vitomarci prikazali napeto igro / Foto: arhiv KMN 
Trnovska vas

Zdrav življenjski slog spodbujamo s treningi nogometa
Tudi člani KMN Trnovska vas poudarjamo, da je 
kakovostno preživet čas otrok ključnega pomena. 
Seveda pri tem v ospredje postavljamo igro nogometa 
ter z njo povezane treninge in tekme.

Naša mladinska sekcija U12 je 2. marca v domači 
telovadnici odigrala prijateljsko tekmo s 5. ekipo Svete 
Trojice. Tekma je bila zelo zanimiva, saj so naši mladi 

virtuozi prikazali veliko atraktivnih potez. 
Naslednjo prijateljsko tekmo so mladi odigrali 
21. marca, ko smo v naši telovadnici gostili ekipo KMN 
Vitomarci. Tekma je bila zelo napeta, saj gre za stari 
medsosedski derbi.
Člani kluba smo 18. maja v prostorih gostišča Siva 
Čaplja izvedli 5. redni občni zbor kluba, prebrali in 
pregledali poročila, predstavili in si zadali plan dela ter 
se zaslužnim članom zahvalili za delo v preteklem letu. 
Poletje je kot nalašč za igro nogometa na prostem, 
bodisi na asfaltiranem igrišču v središču naše občine ali 
travnatem igrišču v Ločiču oz. kje drugje. Privoščite si 
jo v obilni meri!

Dani Maguša
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Strelci pripravili 18. Prvomajski turnir v streljanju 
s serijsko zračno puško

Strelsko društvo Trnovska vas

Tudi letos smo strelci v začetku maja izpeljali zelo 
uspešen 18. Prvomajski turnir v streljanju s serijsko 
zračno puško, na strelišču v Trnovski vasi. Tekmovanje 
je potekalo v članski kategoriji, do 12 let z naslonom in 
v kategoriji od 12–18 let. Na turnirju so poleg SD 
Trnovska vas nastopala še naslednja društva: ŠSD 
Murska Sobota, SD Ptuj, SD Cerkvenjak, SD Osek, SD 
Vitomarci in predstavniki SD Benediški Vrh. Skupno je 
tako nastopilo 10 ekip in pa 37 posameznikov. 

V članski konkurenci med sedmimi ekipami je zmagala 
ekipa ŠSD Murska Sobota s skupno 525 zadetimi krogi 
v postavi Igor Makari, Blaž Makari in Mišo Hari. Na 
drugo mesto se je uvrstila ekipa SD Cerkvenjak (Grega 
Šeruga, Stanko Vršič, Branko Peklar) s 521 krogi. Tretje 
mesto je zasedla ekipa SD Osek (Franc Kurnik, Borut 
Koler, Izidor Gungl) s 518 krogi. Četrta je bila ekipa SD 
Trnovska vas A (Roman Maguša, Srečko Poštrak) s 510 
krogi. Peto mesto s 495 krogi je bila ekipa SD Benediški 
Vrh (Danilo Huber, Maja Mihelak, Vlado Golob). Šesto 
in sedmo mesto sta zasedli domači ekipi Trnovske vasi 
B (Damjan Prajndl, Miha Petrič, Tamara Rola) in 
Trnovske C (Nejc Grajf, Miran Kuzminski) s 495 oz. 425 
zadetimi krogi.
Ekipno do 12 let z naslonom so tekmovale tri ekipe in 
vse so bile iz društva, ki je tekmovanje gostilo. Zmagala 
je tako ekipa SD Trnovska vas A (Kevin Prajndl, Vita 
Maguša, Evelin Zorko) z 432 zadetimi krogi. Druga je 
bila ekipa SD Trnovska B (Nino Štumberger, Lan Pučko 
Lajh, Isabel Maroh) z 289 zadetimi krogi. Tretja pa 
ekipa Trnovska C (Matevž Maguša, Nik Zorko) s 261 
zadetimi krogi.
V posamezni konkurenci med člani je bilo prijavljenih 
24 tekmovalcev. Zmagal je Franc Kurnik iz SD Osek s 
181 krogi. Na drugo mesto se je z istim rezultatom 
uvrstil Grega Šeruga iz SD Cerkvenjak, vendar s slabšo 
zadnjo serijo. Tretji je bil Igor Makari (ŠSD Murska 
Sobota) s 180 zadetimi krogi. Četrto in peto mesto sta 
zasedla tekmovalca Danilo Huber (SD Benediški Vrh) in 
Ferdo Majer (SD Vitomarci) s 177 krogi, vendar je imel 
Ferdo Majer slabšo zadnjo serijo, zato je zasedel pet 
mesto. 
Posamezno do 12 let z naslonom se je tekmovanja 
udeležilo skupno devet tekmovalcev, od tega je bilo 
kar osem predstavnikov našega društva. Zmagal je 
Jure Kocuvan (SD Cerkvenjak) s 159 krogi pred 
Kevinom Prajndlom (156) in Evelin Zorko (148). Četrta 
je bila Vita Maguša (128), peti pa Lan Pučko Lajh (128). 
Vsi so zastopali SD Trnovska vas.
V konkurenci posamezno od 12–18 let je zmagal Martin 

Skupinska fotografija udeležencev turnirja / Foto: arhiv SD 
Trnovska vas

Karlo s 147 krogi pred Rokom Domanjko s 142 krogi. 
Oba sta predstavnika SD Cerkvenjak. Tretji je bil Julijan 
Malek (SD Trnovska vas) s 128 krogi.

Več o rezultatih in dogajanju v društvu izveste na 
Facebook strani Strelskega društva Trnovska vas.

Franci Hameršak

Tunčovi hrasti

Hrastov pet, mogočnih bratov za vasjo;
Kakor pet ponosnih svatov

v vetru pesem zapojo.

Pesem pojejo pomladi,
Ki razliva se prek trat,

Ko se v cvet odene leska,
Vsaka stvar gre vasovat.

Zlato žito se razsuje,
Njihova se pesem čuje,

Vse skrivnosti valovi,
Nate mi spomin budi.

In ko trta vabi v goste,
Že zamišljene so hoste,

V ognju listi zažre,
Pesem tone v megle.

V biserih blešči ravnica,
V zrak se pne samotna ptica,

Hrasti tiho odpojo,
Nemo gledajo za njo.

Karl Vurcer (2012)

Minutka za poezijo
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Slovesnost prvega svetega obhajila v naši župniji 

Športno društvo Kenguru v znamenju 20. obletnice ustanovitve

Letošnji prvoobhajanci in njihovi starši / Foto: osebni arhiv

V nedeljo, 21. maja, je 11 otrok v naši župniji prejelo svoj 
drugi zakrament: prvo sveto obhajilo.
Priprava na prvo sveto obhajilo je bila sestavljena iz 
rednega obiska verouka in izpolnjevanja obveznosti, 
kar pomeni tudi opravljanje domačih nalog v 
veroučnem zvezku, rednega obiska nedeljske maše, 
pristopa k sveti spovedi in posebnih delavnic. Obenem 
pa so otroci ozaveščali vrednote, krepili medsebojne 
odnose in svojo vero. Skozi pripravo smo otroke 
spremljali, spodbujali starši in jim skušali biti dober zgled.
Naše otroke pa je vso veroučno leto posebej skrbno 
pripravljala s. Zalika Svenšek, ki je prvoobhajance 
naučila tudi več pesmi, ki so jih zapeli med 
slovesnostjo, nekateri med njimi so zaigrali na 
klaviature, drugi so brali prošnje in zahvale. Prepevali 
so tudi člani odraslega cerkvenega pevskega zbora 
pod vodstvom Ludvika Krajnca.
Župnik, Jože Škofič, pa je prvoobhajancem po slovesni 
sveti maši pripravil še presenečenje – pogostitev v 

veroučni učilnici.
Otrokom in vsem, ki smo bili z njimi, bo ta dan ostal v 
lepem spominu, kakor tudi vse, kar so se med pripravo 
naučili ter ozavestili!

Maja Belec

V znamenju 20. obletnice ustanovitve Športnega 
društva Kenguru je v soboto, 1. aprila 2023 v 
večnamenski dvorani Trnovska vas potekal 20. občni 
zbor ŠDK. Občnega zbora so se udeležili tako 
ustanovitelji društva kot tudi novi člani, med 
povabljenimi pa so bili še župan Občine Trnovska vas, 
Alojz Benko, predstavniki občinskega sveta ter 
predsedniki in člani drugih društev iz Trnovske vasi. 
V uvodnem delu občnega zbora je takrat še aktualni 
predsednik Vid Murko pozdravil navzoče in predlagal 
delovno predsedstvo, katerega predsednik je bil Boris 
Pukšič. Vid je najprej predstavil delovanje društva v 
minulem letu. Še posebej je izpostavil organizacijo 
veselice ob 20. obletnici delovanja društva, ki je 
potekala v sklopu 24. občinskega praznika Občine 
Trnovska vas. Svoji poročili sta predstavili tudi 
blagajničarka Nastja Sluga in tajnica Jasmina Štebih.
Sledilo je izglasovanje novega vodstva Športnega 
društva Kenguru. Novi predsednik je postal David 
Majcen. Izbrali so se tudi novi člani upravnega in 
nadzornega odbora ter disciplinske komisije. Novi 
predsednik David Majcen je nato predstavil 
ambiciozen načrt dela društva za leto 2023. Ena izmed 
dejavnosti bo tudi že 17. Veter v laseh, ki ga društvo 
organizira v sodelovanju s Športno unijo Slovenije, OŠ 
Destrnik-Trnovska vas ter občinama Trnovska vas in 
Destrnik. 

Po predstavitvi plana je sledila podelitev priznanj za 20 
let članstva. Za zgledno sodelovanje z društvom pa so 
društveno zahvalo prejeli župan g. Alojz Benko, v 

imenu Občine Trnovska vas, PGD Biš, Strelsko društvo 
Trnovska vas, Turistično društvo Trnovska vas in 
Društvo upokojencev Trnovska vas. 

Ob zaključku občnega zbora se je (bivši predsednik) 
Vid Murko zahvalil vsem, ki so pripomogli k uspešnemu 
delovanju društva z besedami: »Vsi pravijo, da je za 
dobro delo v društvu zaslužen predsednik, jaz pa 
pravim, da uspešnega dela ne bi bilo brez tako uspešne 
ekipe, kot jo premore Športno društvo Kenguru.« 
Bivšemu predsedniku se zahvaljujemo za štiriletno 
uspešno vodenje društva in se veselimo nadaljnjega 
sodelovanja. Po občnem zboru je sledil tradicionalni 
Kenguru žur, na katerem sta za odlično vzdušje 
poskrbela DJ Blaze in DJ Vučjak. 

Tjaša Krepek

ŠD Kenguru je prejemnik bronastega grba občine / Foto: arhiv 
ŠD Trnovska vas
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V nedeljo, 23. aprila je ŽeVS Simfonija v večnamenski 
dvorani Trnovska vas pripravila jubilejni koncert ob 10-
letnici delovanja, kjer je med drugim predstavila svoj 
novi CD in videospot. S tem smo na najlepši način 
zaokrožili svoj jubilej.
Začetek skupine sega v leto 2011, tako bi morala 
skupina obletnico praznovati pred dvema letoma, 
vendar zaradi epidemije to takrat ni bilo mogoče.                                                                                                                             
Vokalna skupina Simfonija deluje v okviru domačega 
kulturnega društva, sedanjo zasedbo pa sestavljajo: 
Valentina Muršec, Jasmina Štebih, Albina Borovič, 
Alenka Murko, Dušanka Škamlec, Mira Arnuga, Lidija 
Krajnc in Marta Horvat. Gre pravzaprav za same 
domačinke, saj je bila tudi mama od Marte, ki se je 
nazadnje priključila skupini, doma iz Bišečkega Vrha. 
Ustanovitelj in vodja skupine je prav tako domačin 
Janko Krajnc.   
Letošnji koncert je bil že zaradi same obletnice bolj 
slovesen, kar je bilo razvidno skozi pripravljeni 
program in kar so potrdili tudi nagovori predsednice 
KD, Valentine Muršec, predstavnika JSKD, Območne 
izpostave Ptuj, Marka Pukšiča. Zbrane je nagovoril tudi 
župan Alojz Benko, ki se je zahvalil pevkam, saj so v teh 
letih s svojimi nastopi obogatile vse pomembnejše 
dogodke v občini. V zahvalo jim je podaril cvet.
Za 10-letno aktivno udejstvovanje na področju 
ljubiteljske vokalne glasbe so vse pevke s strani 
predstavnika JSKD, Območne izpostave Ptuj, Marka 
Pukšiča prejele jubilejne bronaste Gallusove značke. 
Sam koncert je skupina otvorila s pesmijo Prav lepa je 
Trnovska fara. V nadaljevanju so izvedle še nekaj 
pesmi, ki se nahajajo na njihovem novem CD- ju. Pri 
Avsenikovi skladbi V Mozirskem gaju jih je s harmoniko 
spremljal Denis Krajnc. Koncert pa so pevke zaključile 
s tremi skladbami svetovno znane skupine Abba, 
katere pesmi poznamo tudi po popularni slovenski 

različici muzikala Mamma mia. Oblečene v kostume iz 
časa Abbe in izvedbo pesmi so navdušile vse 
obiskovalce, ki so napolnili dvorano.                       
Kot gosti koncerta so nastopili člani Vokalne skupine 
Cantare, ki so se izkazali z odlično izvedbo raznolikih 
pesmi ter domačinka Sara Krajnc, ki se je prvič 
predstavila na domačem odru in je s svojim nastopom 
presenetila vso občinstvo v dvorani. Na klavirju jo je 
spremljala Leja Murko.
Skupina se je ob svojem jubileju s skromno 
pozornostjo zahvalila domači občini, županu Alojzu 
Benku, vsem donatorjem in posameznikom, ki pevke 
tako in drugače spremljajo in podpirajo ves čas 
delovanja. Zahvalile so se tudi vsem nekdanjim 
članicam, ki so v skupini pustile svoj pečat in ustvarjale 
njeno podobo. To so bile: Aleksandra Papež, Marinka 
Pukšič, Ema Žugman, Vanja Fekonja, Lucija Fuks in 
Natalija Nahberger.
Pred koncem koncerta je občinstvo nagovoril še vodja 
skupine in na kratko orisal 10-letno delovanje skupine 
od njenih začetkov naprej. Ob tem sem se zahvalil 
vsem pevkam za vložen trud in čas, ki ga namenjajo 
vajam in nastopom. Nato je sledila še zahvala pevk, ki 
so svojemu vodji za ves čas, ki jim ga posveča, podarile 
priložnostno darilo.
Koncert je s pronicljivim in njemu značilnim humorjem 
povezoval znani voditelj Peter Kirič, ki je nekajkrat 
nasmejal obiskovalce v dvorani.
Za okrasitev odra je tudi letos poskrbela članica 
skupine Jasmina Štebih skupaj z Vrtnarijo Golob.
Za kvaliteto zvoka je poskrbel Boštjan Feguš iz Radia 
Maribor s svojo ekipo, celoten koncert je posnel Denis 
Horvat, ND Videostudio in si ga že lahko ogledate na 
kanalu YouTube. 
Zahvala za pomoč pri izvedbi koncerta velja tudi Lari, 
Nuši, Lauri, Sari, Matjažu in Denisu ter ostalim 

Ženska vokalna skupina Simfonija obeležila 
10. obletnico delovanja

Kulturno društvo Trnovska vas

Članice ŽeVS Simfonija tudi letos pripravile lep koncert / Foto: 
Jani Kukovec

Članice ŽeVS Simfonija presenetile v kostumih iz časov Abbe / 
Foto: Jani Kukovec
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neimenovanim posameznikom.         
Želja vseh v skupini je bila, da 10. obletnico delovanja 
obeležimo tudi z izdajo CD-ja in videospota za eno 
pesem. Na zgoščenki je zbranih 11 pesmi različnih 
žanrov, priredbe so delo vodje skupine Janka Krajnca, 
ki je tudi posnel glasbeno podlago, pri dveh pesmih je 
s harmoniko sodeloval Denis Krajnc. Pesmi so bile 
posnete v studiu Radia Maribor, pod producentskim 
vodstvom Smiljana Greifa. Grafično oblikovanje ovitka 
je delo Kreativne Pike, domačina Zmaga Šalamuna, 
fotografijo na ovitku pa je prispeval Jani Kukovec. CD 
je založila in izdala založba Vox.

Na CD-ju pa je poleg pesmi na 
koncu dodan tudi videospot. 
Gre za znano pesem Prav lepa 
je Trnovska fara, ki je nekako 
neuradna himna našega kraja. 
Videospot je bil posnet na več 
lokacijah – od samega centra 
Trnovske vasi, pa pred šolo, 
večnamensko dvorano, pred 
gasilskim domom in na čudoviti lokaciji obnovljene 
Simoničeve domačije. Spot je v celoti posnel ND 
Videostudio Denis Horvat in si ga prav tako lahko 
ogledate na YouTube. Glas o našem kraju in tudi 
njegovo podobo smo z videospotom predstavili širše.

Ovitek nove zgoščenke ŽeVS 
Simfonija / Foto: Jani Kukovec – 
Kdor želi njihov CD, ga še lahko 
dobi pri članicah skupine ali pri 
njihovi vodji!

Občina Trnovska vas, 
Kreativna PiKA d.o.o., 
Zavarovalnica SAVA, 
ELLNE-TEC d.o.o., Nedelko Ervin, 
Zidarstvo, Milan Horvat s.p., 
Soboslikarstvo in pleskarstvo, Andrej Murko s.p., 
Frizerski salon BOŽA, Boža Škamlec s.p., 
Gostišče pri Antonu, Matej Braček s.p., 
PGD Biš, 
Frizerstvo MIRA, Arnuga Mira s.p.,  
Servis vozil, Milan Horvat s.p., 
Reja perutnine, Lah Milan, 
Strehe Horvat, Nejc Horvat s.p., 
Elektroinstalacije Zelenik Jožef s.p., 
Vrtnarstvo Golob, Branko in Valentina Golob, 
Prodaja cipres, Sandi Lah s.p.,  
Frizerstvo Zdenka Murko s.p., 
Društvo gospodinj Trnovska vas, 
ČAČA bar, Ines Trinkaus s.p. 
Streha in več, Igor Žugman s.p., 
Društvo upokojencev Trnovska vas, 
Fasaderstvo in pleskarstvo, Miran Brumen s.p., 
Šiviljstvo, Zinka Vršič s.p.

HVALA vsem še na tem mestu!
ŽeVS Simfonija 

Koncerta ne bi bilo mogoče izvesti brez donatorjev:

Ob tem moram dodati, 
da je bilo tako snemanje 
pesmi v profesionalnem 
studiu kot snemanje 
spota za vse nas lepa in 
zanimiva izkušnja. Kljub 
temu pa je bilo v vse to 
vloženo veliko truda, 
časa, a smo se ob 
ustvarjanju imeli lepo.
Če kdo želi imeti naš CD, 
ga lahko dobi pri članicah 
skupine ali pri meni.
Na koncu zapisa naj 
poudarim, da nas vse v skupini ob izpeljanem koncertu 
in izdanem CD-ju navdajajo veliko veselje, zadovoljstvo 
in hvaležnost, da smo na takšen način zaokrožili naše 
10-letno delovanje. Zavedamo se, da nismo 
profesionalci, niti ni to naš namen, ampak prepevamo, 
ker nas lepa pesem, druženje in prijateljstvo povezuje 
in to za nas največ šteje. Seveda upamo in želimo, da se 
bo naša zgodba nadaljevala naprej, načrtov ne manjka … 
In čisto za konec: če smo v vseh teh letih z našo 
pesmijo nekomu vsaj za trenutek polepšali dan, potem 
je namen našega obstoja dosežen.

Janko Krajnc, vodja ŽeVS Simfonija

Predavanje je imelo dobro udeležbo / Foto: arhiv SVP

Svet za preventivo in vzgojo 
izvedel predavanje

Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu 
Občine Trnovska vas je na pobudo društva 
upokojencev, 24. maja 2023, izvedel predavanje z 
naslednjimi vsebinami:
• novosti s področja prometne varnosti,
• izdaja in podaljšanje vozniških dovoljenj,
• problematika aktivne in pasivne varnosti in
• praktičen prikaz uporabe varnostnega pasu v 

vozilu in položaja voznika pri vožnji.
Predavanje je izvedel Rajko Vrečar – strokovni vodja 
šole vožnje, pri praktičnem delu pa je sodeloval tudi 
Branko Roj – ocenjevalec na vozniških izpitih. 
Predavanja se je udeležilo 32 oseb.

Friderik Škamlec, SVP
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Ob dnevu očetov
Mednarodni dan očetov je neformalni praznik, ki se v 
večini držav praznuje vsako tretjo nedeljo v juniju. 
Kakor veliko drugih posebnih dni, tudi ta izvira iz ZDA. 
Na Slovenskem pa se očetov posebej spominjamo tudi 
na god sv. Jožefa (19. marec). 

Moj zlati očka si,
me budno spremljaš in varuješ,

svojo pozornost in ljubezen mi daruješ.
Moja drobna roka izgubi se v dlani tvoji,

si moj učitelj, moj idol,
moj angel varuh ter heroj.
Pokažeš mi, kako ljubiti,

spoštovati in pravilno se igrati,
in tudi to, da moraš velikokrat kaj darovati

in se s prijatelji skupaj igrati.
Vsak dan čudovit je, ko se žgečkava

ter prav po odraslo pokramljava,
da prehitro rastem si priznava
nato se še z igračami poigrava.

Čeprav si velik in močan,
nežen si, ko me objemaš,
nežno pobožaš po laseh,

»pipip« po nosku mi narediš
in se igrivo nasmehljaš.

Dragi očka rad/a te imam,
čeprav sem majhen, majhna to priznam,

s tabo vedno je lepo,
še posebej takrat, ko stisneš k sebi me nežno.

Moja zlati očka si,
me budno spremljaš in varuješ,

vso svojo pozornost in ljubezen mi daruješ,
zato hvala ti za vse,

da moj si zlati očka, naj celi svet izve.

Aleksandra Kukovec

Starodobna vozila ponesla glas o našem kraju po Sloveniji
Bolfenško društvo ljubiteljev stare tehnike

Člani Bolfenškega društva ljubiteljev stare tehnike smo, 
še preden so svoje starodobnike ponovno prebudili iz 
zimskega spanja, sodelovali na čistilni akciji ter zbrali 
okoli 1000 kilogramov starega železa, ki je bilo odveč po 
domovih naših občanov. 10. marca smo v sodelovanju s 
Turističnim društvom Trnovska vas opravili rez vinske 
trte na Simoničevi domačiji ter očistili prostore 
domačije. Članice Društva gospodinj Trnovska vas pa so 
nam pripravile večerjo, za kar smo jim zelo hvaležni.
22. aprila smo se z našimi vozili odpravili na otvoritveno 
vožnjo v smeri naših prijateljev s Stare gore, ki jim je 
stara tehnika prav tako pri srcu. Obiskali smo tamkajšnji 
mlin na veter, ki je eden redkih še ohranjenih v Sloveniji, 
turistični muzej in baročno cerkev. Na otvoritveni vožnji 
se je avtomobilom in traktorjem pridružil še motor 
starodobnik. Istega dne se je 5 naših članov udeležilo 
prvega blagoslova traktorjev v naši okolici, kjer so 
zastopali našo občino v družbi župana Alojza Benka. 
Zelo lepo je bilo na blagoslovu, ki ga je opravil lenarški 
duhovnik Marjan Pučko na sedežu podjetja Žipo v 
Šetarovi. 
27. aprila in 6. maja smo na Simoničevi domačiji opravili 
še dve delovni akciji, v sklopu katerih smo uredili klet in 
razstavni prostor, predvsem tla, saj smo položili 
opečnati tlak na obeh mestih ter tako pripravili 
primeren ambient za razstavo predmetov iz preteklosti. 
Od 19. do 21. maja pa smo se z našimi starodobniki 
potepali po slovenskem Primorju. Obiskali smo Koper, 
kjer je društvo Adria pripravilo 25. Adria Classic rally 
starodobnih vozil za prvenstvo zveze SVZ in to v čisto 
pravem pomenu besede, saj je beseda tekla tudi o 
cestnoprometnih predpisih. Štirinajst naših članov je na 
tem srečanju sodelovalo s sedmimi avtomobili ter 
obenem tudi predstavilo naše kraje, za kar smo bili 
nagrajeni z značko ter posebej omenjeni na podelitvi. 
Gostovanje smo izvedli ob podpori Občine Trnovska 
vas.
20. maja pa so se naši člani s petimi traktorji, kakor je že 
v navadi, udeležili tudi dogodka Dobrote slovenskih 
kmetij na Ptuju, kjer so traktorje razstavili pred vhodom 
na prizorišče. 
Skupno ima društvo 54 članov, zelo pa smo ponosni, da 
jih je več kot polovica tudi zelo aktivnih. Naj stara 
tehnika in stare navade ne utonejo v pozabo.

Klavdija Brumen

Bolfenški starodobniki v slovensko Primorje ponesli glas o nas / 
Foto: Klavdija Brumen

S traktorji starodobniki sodelovali na Dobrotah slovenskih 
kmetij / Foto: Klavdija Brumen
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Igra nogometa
Nekega lepega sobotnega jutra so se Anže, Lara, Pija in 
Jan odločili, da bodo pred blokom igrali nogomet.
Jan je vprašal mamo, če se lahko gre ven s prijatelji 
igrat. Mama mu je odgovorila, da lahko, ampak da naj 
pazi na sebe. Jan si je v nahrbtnik dal plastenko vode, 
si obul nogometne čevlje, vzel žogo in odšel ven. Tam 
so ga čakali prijatelji. S palicama so označili gol. Po 
nesreči je Jan zadel žogo v okno gospoda Rudija. Rudi 
je zaslišal hrup in odšel na balkon ter videl, da je na 
balkonu žoga. Rudi jim je povedal, naj se raje gredo 
igrat na igrišče. In res, tam so se igrali, potem pa je 
prišel oče po Jana in mu rekel, da gresta domov, ker bo 
vsak čas kosilo. Jan se je poslovil in odšel. Pija, Anže in 
Lara so pa tudi odšli domov, ker več niso imeli enega 
igralca. Ko so prišli domov, je prijatelje čakal piknik.
Skupaj so se igrali, jedli dobrote in se smejali.

Tara Kramberger, 3. t

ŠD Kenguru tudi letos pripravili Veter v laseh
Zadnjo soboto v maju so učenci in učenke OŠ Destrnik-
Trnovska vas preživeli na športnem dnevu (Veter v 
laseh), ki je potekal na podružnični šoli pod geslom S 
športom proti zasvojenosti.

Veter v laseh, ki poteka pod okriljem Športne unije 
Slovenije, je tradicionalna prireditev Športnega 
društva Kenguru. Pri izvedbi le-te kengurujčki 
sodelujemo z Osnovno šolo Destrnik-Trnovska vas, z 
občinama Trnovska vas in Destrnik ter z domačimi 
društvi – s Strelskim društvom Trnovska vas, z 
Društvom upokojencev Trnovska vas, s Turističnim 
društvom Trnovska vas in s Prostovoljnim gasilskim 
društvom Biš.
Na letošnji vseslovenski športno-družbeni akciji so bili 
prisotni tudi pripadniki 74. pehotnega polka slovenske 
vojske iz Vojašnice Generala Maistra, ki so predstavljali 
kolesno oklepno vozilo – 8 x 8 svarun. Učenci so si 
lahko ogledali reševalno vozilo podjetja za 
zdravstveno dejavnost –  Modmed. Zahvaljujoč Plesni 
dimenziji pa so se na začetku tudi dobro ogreli.
Zabavno sončno dopoldne so si učenci popestrili z 
različnimi igrami in dejavnosti. V posameznih športih 
so se lahko preizkusili v ruskem kegljanju, skoku v 
daljino, metu žvižgača, rolanju in ristancu, učenci 
zadnje triade pa tudi v streljanju z lokom in streljanju z 
zračno puško. Tega dne so lahko ustvarjali tudi na 
likovnem področju. V znamenju ekipnega duha in 
pripadnosti so igrali nogomet, med dvema ognjema, 
odbojko, bowling in badminton ter vlekli vrv. 
Del dneva je bil namenjen še zabavnim igram, kjer so 
uživali na napihljivih igralih podjetja Napihljiva igrala 
Veverička, se preizkušali v metanju trojk na koš, 

Športko, Wiii in David Majcen / Foto: Aleksander Vuk

zadevanju lukenj v golu, ciljanju tarče z vedrovko in 
metanju žog v vedra. Naučili so se lahko še nekaj o 
boksu in se v tem športu tudi preizkusili. Zahvaljujoč 
donatorjem in sponzorjem: obe prej omenjeni občini, 
Turistično društvo Trnovska vas, Mladinska knjiga, 
Radenska, Arbadakarba in Intera so nekateri prejeli 
tudi darila. Na dogodku so več kot 300 otrok pozdravili 
župan Občine Trnovska vas, Alojz Benko, županja 
Občine Destrnik, Vlasta Tetičkovič Toplak, ravnatelj OŠ 
Destrnik-Trnovska vas, mag. Drago Skurjeni. 

Za dobro vzdušje in pravo energijo sta na dogodku 
skrbeli maskoti – maskota ŠDK, kenguru Wiii, in 
maskota Vetra v laseh, Športko. 
Upamo, da smo učencem popestrili šolski dan in jim s 
športno-družabnim programom predstavili športno 
aktivnost kot zdrav in zabaven način preživljanja 
prostega časa.
»Moj prvi dogodek, ki sem ga pripravljal v vlogi 
predsednika društva je za menoj. S takšno super ekipo 
dvomim, da mi bo organizacija kdaj povzročala 
težave.« je še dodal novi predsednik ŠD Kenguru, 
David Majcen.

Dušanka Škamlec

Pogled na polno športno-rekreacijsko površino v Trnovski vasi / 
Foto: Aleksander Vuk
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Ambulanta Schaubach v poletnih dneh
Naš  delovni čas je enak skozi vse leto. V času dopustov 
ambulanta ne bo nikoli zaprta ves teden – točnih 
datumov Vam zaenkrat še ne moremo sporočiti. V času 
odsotnosti nas bo nadomeščala ambulanta Destrnik, 
tako so lahko naši pacienti brez skrbi tudi v poletnih 
dneh. V primeru odsotnosti v obeh ambulantah hkrati, 
smo Vam na voljo v ambulanti v Dornavi.

ORDINACIJSKI ČAS V TRNOVSKI VASI:
ponedeljek, od 7. do 15. ure,
četrtek, od 6.30 do 12.30,
vsako drugo sredo, od 13. do 20. ure.
Telefon: 051 249 229
Elektronska pošta: ambulanta.narocanje@gmail.com

ORDINACIJSKI ČAS V VITOMARCIH:
torek, od 7. do 15. ure,
petek, od 7. do 13. ure,
vsako drugo sredo, od 13. do 20. ure.

ORDINACIJSKI ČAS V DESTRNIKU:
ponedeljek, od 14. do 20. ure,
od torka do četrtka, od 7. do 13. ure.
Telefon: 064 134  350
Elektronska pošta: ambulanta.destrnik@gmail.com

Zaradi prehoda na enoten način naročanja bomo v 
prihodnje vaša sporočila in naročila, namesto preko 
elektronske pošte, sprejemali preko spletne rešitve 
doZdravnika. Postopek oddaje je enostaven in 
uporabnikom prijazen. doZdravnika.si vam omogoča 
varno, enostavno in hitro komunikacijo z vašo 
ambulanto (izbranim zdravnikom) čakanja ter naročila 
na prost termin, recepte, napotnice ali bolniški list 
neodvisno od delovnega časa ustanove.

Ne pozabite na svoje zdravje in pomen zdravega 
življenjskega sloga tudi v poletnih dneh. Imejte se lepo! 
kolektiv Ambulante Schaubach

GZ Trnovska vas–Vitomarci ima skupno 485 članov vseh generacij
Gasilska zveza Trnovska vas–Vitomarci, ki združuje dve 
gasilski društvu, PGD Biš in PGD Vitomarci, je 17. aprila 
v Gostišču Siva čaplja izvedla 23. redno letno 
skupščino.
Skupščino so obiskali številni vabljeni gostje, med 
katerimi velja posebej omeniti člana poveljstva 
Gasilske zveze Slovenije in poveljnika regije Podravje, 
visokega gasilskega časnika Janeza Liponika, županjo 
Občine Sv. Andraž, Darjo Vudler Berlak, župana Občine 
Trnovska vas, Alojza Benka, častnega predsednika GZ 
Trnovska vas–Vitomarci, Alojza Fekonjo, predstavnike 
civilne zaščite obeh občin, predstavnika Policijske 
postaje Ptuj in predstavnike gasilskih zvez iz Podravske 
regije. Letos so bili na skupščini prvič prisotni tudi 
predstavniki GZ Sv. Jurij ob Ščavnici, s katerimi 
vzpostavljamo posebno sodelovanje na področju 
operative in s tem kakovostnejše izvajanje požarnega 
varstva na mejnih območjih obeh gasilskih zvez.
Skupščino je vodil Alojz Fekonja, poročila o delu 
organov zveze je podal predsednik Manfred Jakop, o 
delu upravnega odbora, poveljstva in finančnem 
poslovanju, Andrej Toš o delu nadzornega odbora, in 
Miran Arnuga o prisotnosti delegatov iz obeh društev 
ter potrebni sklepčnosti skupščine.
Delo zveze so v preteklem letu zaznamovali predvsem 
ogled Gasilske olimpijade v Celju, sodelovanje v 
mladinski podravski ligi, kjer so mladinke in pionirke 
PGD Biša dosegle 1. mesto, pionirji pa odlično 5. mesto. 
GZ bo tudi letos na državnem tekmovanju v Gornji 
Radgoni imela svojega predstavnika, to so mladinke 
PGD Biš, ki so si vstopnico pridobile lani na regijskem 

tekmovanju 24. septembra v Ormožu s prvim mestom 
med ekipami mladink. Ostale ekipe iz PGD Biša: pionirji, 
pionirke in mladinci so dosegli prav tako odlične 
uvrstitve med prvo deseterico.  
V obeh društvih je bilo na 31. decembra 2022 
evidentiranih 145 operativnih gasilcev, med njimi v činu 
GAS (vse stopnje) 98, višji gasilec 19, nižji gasilski časnik 
24, gasilski častnik 9, višji gasilski častnik org. smeri 1 in 
VGČ 3. Za potrebe izobraževanja ima zveza 6 
predavateljev in 3 inštruktorje, ki se aktivno vključujejo 
v izobraževanje na več nivojih. V PGD Biš je vpisanih 
350 članov in v PGD Vitomarci 135 članov, torej je v 
zvezi skupno 485 članov od najmlajših pionirjev do 
najstarejših veteranov.

V letu 2022 je bilo na območju GZ opravljenih sedem 
intervencij (leta 2020: 22, leta 2021: 10), 
od tega šest na področju Občine Sv. Andraž in ena v 
Občini Trnovska vas. Od evidentiranih intervencij se je 
opravilo: reševanje obolelih s helikopterskim 
prevozom, trikrat tehnična in druga pomoč, dvakrat 
posredovanje v primeru požara na delovnih, kmetijskih 
in gradbenih strojih in enkrat požar na sredstvih 
cestnega prometa.

Člani obeh operativnih društev so sodelovali tudi pri 
gašenju požara na Krasu, PGD Vitomarci 20. in 24. junija 
skupaj z enajstimi operativci, PGD Biš 24. julija s 
sedmimi operativci, obe društvi sta izvajali operativne 
naloge na območju kraja Vrtoče in Sela na Krasu. 
Gasilska zveza je predsednikoma in poveljnikoma obeh 
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društev v zahvalo za požrtvovalno delo njihovih 
operativnih članov v zelo težkih razmerah na Krasu 
2022 podelila spominsko listino s kipcem. 

Letos je na vseh nivojih gasilstva tudi volilno leto. GZ 
bosta tudi v novem mandatu vodila dosedanja 
predsednik Manfred Jakop in poveljnik Andrej Arnuga. 
Ima pa zveza novega tajnika, dosedanjega Rajka 
Vrečarja, je zamenjal Mitja Sušnik, član PGD Biš.

Delo GZ je tudi v novem mandatu in v letu 2023 
usmerjeno v izvajanje operativnih nalog gasilstva v 
okviru Javne gasilske službe, v delo z mladino, s 
članicami in starejšimi gasilci ter izvajanje drugih nalog 
v sistemu zaščite in reševanja. 

Manfred Jakop, predsednik GZ Trnovska vas–Vitomarci

Predsednik GZ Manfred Jakop in poveljnik Andrej Arnuga sta 
vodstvu PGD Biš in PGD Vitomarci podelila spominsko listino in 
kipec v zahvalo za požrtvovalno delo pri gašenju največjega 
požara v Sloveniji na Krasu / Foto: arhiv GZ Trnovska vas–Vitomarci

Izteklo se je tudi veroučno leto

Veroučno leto so v naši župniji zaključili s sveto mašo / Foto:
Aleksandra Kukovec

Tin Borak, 3. t

V nedeljo, 28. maja je bila v naši farni cerkvi sv. 
Bolfenka maša, ki jo je vodil domači župnik Jože Škofič 
in s katero so veroučenci zaključili veroučno leto. 
Sestra Zalika Svenšek, ki otroke tudi poučuje verouk, 
jih je lepo pripravila na sodelovanje pri maši. Zapel je 
tudi cerkveni zbor pod vodstvom organista in 
zborovodje Ludvika Krajnca.
Na začetku so nas otroci v mislih popeljali nazaj, skozi 
minulo veroučno leto in nas spodbudili, da se 
spomnimo vsega lepega, kar smo doživeli. Učenci so 
brali prošnje, zahvale ter prepevali mladinske duhovne 
pesmi, ki so se jih naučili pri verouku, ob spremljavi s. 
Zalike.
»Otroci pri Sv. Bolfenku so živahni in prijetno razigrani. 
Ob tem pa odprti in zavzeti za sodelovanje. Mi 
polepšajo marsikateri dan in zelo rada delam z njimi. 
Ob zaključku veroučnega leta otrokom želim lepe, 
varne in ustvarjalne počitnice. Otroci, ne pozabite na 
molitev in sveto mašo. Jezus ni na počitnicah, ampak 
želi skupaj z vami na počitnice. Jeseni pa se zopet z 
veseljem in zavzeto dobimo pri veroučnih srečanjih in 
ustvarjalnih delavnicah.« je veroučencem in njihovim 

staršem ter celemu občestvu zaželela s. Zalika. Župnik 
Jože Škofič pa je povabil k obisku svete maše tudi v 
poletnih dneh: »V zavetje naše farne cerkve z veseljem 
pridite tudi med poletjem, k sveti maši in povabljeni 
tudi k molitvi. Lepe, doživete počitnice in prijetne 
poletne dni želim vsem pri Sv. Bolfenku.«

Aleksandra Kukovec

Učenci 1., 2. in 3. t so obiskali kmetijo Mohorič. / Foto: arhiv PŠ Tv
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Matjaž Muršec med najboljšimi dijaki na svoji šoli
Šola za ekonomijo, turizem in kmetijstvo Ptuj je 25. 
maja v Dominikanskem samostanu Ptuj pripravila 
posebno podelitev priznanj najboljšim dijakom svoje 
šole, z namenom, da jih pohvali za posebej vidno 
prizadevnost, sodelovanje in trud. Tako so se z majhno 
pozornostjo zahvalili sedmim najboljšim dijakom in 
med njimi je tudi naš občan, Matjaž Muršec iz 
Bišečkega Vrha, po domače »Šolkov« Matjaž.

Matjaž je z odliko končal 3-letni program, smer: 
Gospodar na podeželju. Ta program je izbral, da bi 
pridobil čim več praktičnega znanja in izkušenj. Nato je 
na isti šoli nadaljeval šolanje v smeri kmetijsko-
podjetniški tehnik, ki ga sedaj končuje. Čakajo ga samo 
še maturitetni izpiti. Šolanje bo nadaljeval na Fakulteti 
za kmetijstvo in biosistemske vede Univerze v 
Mariboru, smer: Agronomija, saj si želi pridobiti naziv 
diplomirani inženir kmetijstva. Matjaž zase pravi, da 
ima srečo, saj veliko znanja, vsaj 50 % odnese že z 
razlago in s poslušanjem učiteljev pri pouku. Šola je 
zanj prioriteta, vendar, kot vsi vemo, je na kmetiji 
veliko dela, in ker staršem redno pomaga pri delu, ima 
čas za učenje šele v poznih večernih urah.

Ker odrašča na kmetiji, zanj šolanje v prej navedenih 
smereh ni samo teorija. Ve, da se zjutraj zgodaj vstaja, 
saj je potrebno oskrbeti živali v hlevu. Doma se 
ukvarjajo predvsem s prirejo mleka ter pridelavo 
poljščin. Določena znanja, ki jih je pridobil med 
šolanjem, zdaj s pridom že uporablja doma, starša pa 
sta njegovih idej vesela. V zadnjih letih se je veliko 
kmetij opustilo, kar je še posebej težko gledati 
starejšim ljudem, za katere nihče ne zmore prešteti 
koliko neprespanih noči, koliko ur trdega dela in koliko 
žuljev je bilo pridobljenih z delom na kmetiji. 
Marsikomu se orosi oko, ko opazuje kako kmetije, ki so 
nekoč živele in dihale z naravo, propadajo. Delo na 
kmetiji je premalo plačano, zato se marsikdo raje 
odpravi delat v tovarne, samo da se zasluži več in 
morda celo ni potrebno toliko delati. Matjaž se vsega 
tega zaveda in ne obupuje, rad ima zemljo, z njo raste. 
Ve, kako se prideluje hrana, zato še bolj ceni delo svojih 
staršev in prednikov. Že sedaj, v teh letih, mu ni težko 
pomagati, se usesti na traktor in iti ponoči orat. Kljub 
mladosti, se zaveda, da brez dela ni jela!
»Glede kmetijstva si želim predvsem to, da bi se ljudje 
začeli bolj zavedati, da hrana ne zraste na policah v 
trgovinah, temveč za vso to hrano stojijo ljudje. Ljudje, 
ki so vložili veliko trdega dela oziroma garanja, tudi 
psihičnega napora. Želim si predvsem to, da bi lahko 
kmetje delali na SVOJI lastni zemlji po lastnem občutku 
in tradiciji. Seveda v skladu z vsemi pravilniki. Zdi se mi 
nepravično, da bi ljudje, ki niso strokovno podučeni o 
kmetijstvu oz. se z njim nikoli niso zares srečali, 

odločali o tem, na kakšen način moramo kmetje živeti 
in kako delati.« na vprašanje, kaj bi spremenil v 
kmetijstvu, odgovori Matjaž, ki mu tudi mi čestitamo 
ob prejemu priznanja za najboljšega dijaka.

Aleksandra Kukovec

Nika Viher med igranjem na svojem prvem tekmovanju / Foto: 
Mojca Viher

Prvo orgelsko tekmovanje 
Nike Viher

Nika Viher z družino biva v Bišečkem Vrhu, obiskuje 7. 
razred OŠ Destrnik-Trnovska vas in hkrati Zasebno 
glasbeno šolo sv. Petra in Pavla Ptuj. Septembra 2022 
je ure klavirja zamenjala za ure orgel in tako z letošnjim 
šolskim letom uspešno zaključila 1. razred orgel, v 
okviru katerega se je udeležila tudi svojega prvega 
orgelskega tekmovanja. Na mednarodnem 
tekmovanju IMMCC v Mariboru se je v začetku aprila, 
prav na svoj rojstni dan, predstavila z dvema 
skladbama in osvojila srebrno plaketo z 93,67 točkami 
od skupnih 100. Njen mentor je Luka Gojkošek. Ob tem 
tekmovanju pa je Nika opravila tudi že več nastopov v 
sklopu glasbene šole, zadnjega v proštijski cerkvi sv. 
Jurija na Ptuju. Niki čestitamo in ji želimo še več 
glasbenih ter drugih uspehov.

Aleksandra Papež

Matjaž Muršec (na desni) med sedmimi najboljšimi dijaki na svoji 
šoli / Foto: osebni arhiv
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Milena Hojnik in Majda Drumlič, upokojeni učiteljici s srcem

Majdi Drumlič sta vnukinji v največje veselje / Foto: osebni arhiv

Šolsko leto se počasi bliža koncu in nekako imamo vsi 
v mislih že brezskrbne počitniške dni, ko bomo tako 
starši kot otroci izklopili možgane in se prepustili 
poletnemu ritmu. Bilo nama je v veselje, da sva lahko 
opravili intervju z upokojenima učiteljicama, Mileno 
Hojnik in Majdo Drumlič. Njuni odgovori pa so naju 
nagovorili in spodbudili k razmišljanju, naj tako 
učinkujejo tudi na Vas.

Se spomnite dne, ko ste prvič stopili pred tablo?
MILENA: Seveda se spominjam svojega prvega 
delovnega dne. To je bilo 17. septembra 1980 na OŠ 
Rodni Vrh v Halozah. Nisem še končala študija, ko mi je 
moj nekdanji osnovnošolski ravnatelj ponudil službo. 
To je bilo delo v delni kombinaciji 3. in 4. razreda. 
Najtežje, kar si lahko zaželiš. A premamila me je visoka 
plača, čeprav sem delala od osmih do dveh. Poučevala 
sem en razred za drugim, 4 ure tretjega in 4 ure 
četrtega. Vmes so potekale skupne ure z obema 
razredoma. 
MAJDA: Daleč, daleč, je tisti prvi marec 1982, ko sem 
začela svoje pedagoško poslanstvo. Pred tablo sem 
prvič stopila na OŠ Trnovska vas in sicer pred tablo 
četrtega razreda. Posebnega spomina na tisti prvi dan 
nimam. Morda pa ga imajo učenci. Leta so se hitro 
obrnila in moji prvi učenci so postali starši, jaz pa 
učiteljica njihovih otrok. Moram povedati, da so bili to 
čisto posebni občutki, ko smo se prvič srečali v 
drugačni vlogi. 

Na dneve v hramu učenosti Vas gotovo veže veliko 
spominov. Bi kakšnega delili z našimi bralci?
MILENA: Res je, veliko spominov mi je ostalo. Lepih, pa 
tudi žalostnih. Spominjam se deklice iz Rodnega Vrha, 
ki je bila vse leto ušiva. Včasih sem spremljala te 
haloške otroke del poti domov, da bi videla, kje živijo. 
Dekličini mami sem nameravala povedati, naj že 
končno odpravi uši na hčerini glavi. Ko sem s skupino 

otrok prišla do dekličinega »doma«, me je minilo, da 
mami povem svoje. Živeli sta namreč sami v lesenem 
bivaku, pokritem s kovino. Le kje je danes ta deklica, se 
sprašujem.
MAJDA: Res je, veliko spominov se je nabralo v teh 
štiridesetih letih. Kar osem let sem poučevala v 
drugem razredu. Ko so učenci prišli v drugi razred, so 
že znali pisati in brati. Potem pa sem naenkrat pristala 
v prvem razredu. Nisem si znala predstavljati, kako 
bom jaz naučila učence brati in pisati. Hitro sem 
ugotovila, da vsak učenec začne z branjem, ko je na to 
pripravljen. V tistem času smo začeli uvajati dvoletno 
opismenjevanje, zato sem z učenci napredovala v drugi 
razred. Najbolj mi je ostal v spominu stavek, ki ga je 
doma izrekla učenka, danes je tudi ona učiteljica: 
»Najbolj sem vesela, da učiteljica Majda ni zaostala in 
gre z nami v drugi razred.« Drugi tak spomin me vodi v 
začetno uvajanje devetletke. Najbolj prijetna so bila 
jutra, ko smo se posedli v krog in se pogovarjali. Vsak 
učenec je lahko povedal, kar je želel. Veliko smo peli, 
plesali in se igrali. Ti moji prvi devetletkarji so mi ostali 
v zelo lepem spominu, saj smo skupaj preživeli kar tri 
leta in se tako posebej navezali. V tej skupini je bil tudi 
gluh učenec Rok, tako da sem se spopadla še s 
poučevanjem gluhe osebe. Kljub temu, da sem imela 
doma gluho hčerko, je bil to zame, kot učiteljico, velik 
izziv. 

Delo učitelja v nobenem obdobju ni bilo preprosto. 
Kaj je pomenilo Vam?
MILENA: Meni je učiteljevanje pomenilo vse. Rada sem 
to počela. Dobrih 30 let sem res z velikim 
zadovoljstvom odhajala v razred k svojim učencem.  
Zadnjih 10 let pa je bila naša ljuba devetletka najtežje 
obdobje mojega dela. Čeprav so nam »oni od zgoraj« 
govorili, kakšno svobodo da imamo učitelji, so nam jo 
z neživljenjskimi učnimi načrti, ki so stremeli le k 
previsokim kriterijem znanja, popolnoma odvzeli. Če 

Milena Hojnik, zadnja šolska fotografija, 2020 / Foto: osebni arhiv
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pa si delal nekoliko po svoje (kar me je še najbolj 
zadovoljevalo), si »kršil pravila«, saj so trdili, da je 
devetletka ciljno in NE STORILNOSTNO naravnana. Pa 
prav storilnost si rabil, da si te cilje uresničil.
MAJDA: Res je, vsako delo, še posebej učiteljevanje 
zahteva predanost svojemu poklicu. V začetku je bilo 
kar naporno, saj sem se v tistem času poročila, gradili 
smo hišo in rodila sem dve hčerki. Da bi ne bilo vse 
prelepo, se je Mirjana rodila gluha. Tako sem 
vsakodnevno potovala z njo v Maribor na Center za 
sluh in govor. Še kako drži pregovor: Kar se mora, ni 
težko. Leta so tekla, Mirjana je postala zelo 
samostojna in me ni več toliko potrebovala. Ostalo mi 
je več časa za priprave na pouk in spremljanje novosti, 
ki so bile vedno bolj pogoste. Moram pa povedati, da 
mi nikoli ni bilo naporno samo poučevanje. Učenci te 
hitro popeljejo v svoj svet in tako vse težave ostanejo 
pred vrati. Delo v razredu me je vsak dan znova 
bogatilo in me marsičesa naučilo. Uživala sem in se 
veselila vsakega uspeha. 

Šolstvo je skozi čas doživelo mnogo sprememb, vse 
do sodobnosti, ko ga posebej zaznamuje tehnologija, 
pojem virtualnosti. Kaj menite o tem?
MILENA: Seveda je bilo potrebno iti v korak s časom, 
kakopak. Se mi zdi, da sem pri svojem delu doživela 
ogromno sprememb. Nekaterih nisem prav lepo 
sprejela. Držala sem se tega, da smo se o naravi učili v 
naravi in ne s klikom na računalniku, kjer so otroci ob 
sliki na IKT tabli iskali razlike, kaj ne spada k jeseni. 
Mladim in otrokom pa je to klikanje všeč. Nič več se ne 
odpravijo v bližnji gozd iskat in raziskovat, kajti tam so 
klopi, pa na ježa lahko stopiš, pa poškoduješ se, pa ... 
Potem je še čas korone poskrbel, da smo se zaprli in se 
nujno morali posluževati samo računalnikov. Prav je, 
da so mladi na Facebooku, pa na Tik Toku, pa 
Instagramu in ne vem še kje. Nisem pa pristaš, da se 
objavlja vsak korak na stranišče, vsako praženje jajc ... 
Vsak lahko napiše, kar mu je volja in za to ne odgovarja. 
Zato pa mladi ne vedo več, kaj je ODGOVORNOST in 
imajo samo še ZAHTEVE. Žalostno.
MAJDA: Tehnologija, papirologija, pripomočki, takšni 
in drugačni. Ves čas sem govorila, da sem učiteljica 
stare šole, da zagovarjam tablo in kredo, branje, 
pisanje in veliko, veliko pogovarjanja. Seveda sem 
spremljala vse novosti, se izobraževala ter uvajala 
novitete. Sem za novosti in spremembe, vendar še 
vedno zagovarjam pristni stik med učencem in 
učiteljem. Res je, da nam je tehnologija v pomoč, 
vendar v pravi meri. Učenci dandanes premalo berejo, 
pišejo na roko in zato je njihov besedni zaklad dokaj 
skromen.

Sedaj uživate v zasluženem pokoju. Kako si zapolnite čas?
MILENA: Oh, ga imam kar dovolj, čeprav za« 
penzioniste« govorijo, da nimamo časa. Vse gre bolj 

počasi, rada dolgo bedim ob TV-ju, pa potem tudi 
zjutraj malo dlje spim. Rada grem po vnuka v vrtec, da 
potem doma kipariva iz DAS modelirne mase. Rada 
berem, knjige si izposojam v potujoči knjižnici. Imela 
sem lani in letos tudi obdobje, ko nisem mogla brati. 
Takrat sem kar veliko hodila. Pa kuham vsak dan, zase 
in za moža, ki je še v službi. Imam tudi družbo štirih 
prijateljic, s katerimi se srečamo na klepetu ob kavi, 
vsakih 14 dni.
MAJDA: Časa je vedno premalo, tako pravijo. Jaz ga 
imam dovolj. Vsak ga ima toliko, kolikor si ga vzame. 
Moj prosti čas najbolj zapolnjujeta vnukinji. Evi se 
posvetim takrat, ko ima ona čas, saj ima zraven šole, 
kjer je zelo uspešna, še svoje dejavnosti in obveznosti. 
Z nama gre rada na morje, na izlet, pa tudi prespi še 
rada pri nama. Veliko se sprehajava in pogovarjava. 
Mlajšo Zaro pa še zdaj, ko to pišem, čuvam, saj sta 
starša v službi. Kmalu se bodo preselili v svojo hišo in 
bom to »službo« izgubila. Potem bom pa ta čas 
nadomestila z obiski na Hrvaškem. Tisti moj, res moj 
prosti čas pa najraje preživim na sprehodu in med 
branjem knjig. Z možem zelo rada hodiva na planinske 
pohode in potujeva. Hvaležna sem, da sva spoznala 
zelo dobra prijatelja, ki sta vešča organizacije potovanj 
v lastni režiji.

Morda še kakšna ideja za počitniške dni za vse naše 
šolarje?
MILENA: Predvsem naj se družijo, naj prijateljujejo, naj 
se igrajo. Doma, dva dni pri enem, dva dni pri drugem. 
Da si mamice malo razbremenite delo. Saj ni nujno, da 
morajo na morje, tudi doma je lepo. Malo jih starši 
vprežite, da Vam kaj pomagajo pri delu. In ne pozabite 
na pohvalo. Ne za vsako malenkost, ampak res za 
dobro opravljeno. Naj se naučijo uživati tudi sami in ne 
le ob večni navzočnosti paznikov.
MAJDA: Dragi šolarji, čas počitnic je brezskrben čas, 
zato morate res paziti nase, da se boste lahko jeseni 
zdravi in nepoškodovani vrnili v šolske klopi. Lepe 
sončne dni izkoristite za igre v naravi, druženje s 
prijatelji, obiske. Ko vam bo pa dolgi čas, posezite po 
kakšni dobri knjigi, naj bo tudi ona vaša dobra 
prijateljica.

Je kakšna misel, poved, ki Vas posebej spremlja na 
poti življenja?
MILENA: Ko sem se pri 21-tih letih odselila od svojih, mi 
je mama rekla: Če boš dobra do drugih, bodo drugi 
dobri do tebe. Tega se držim in mislim, da mi kar 
uspeva.
MAJDA: Z leti vedno bolj verjamem v usodo, ki nam je 
dana ob rojstvu. To potrjuje misel, ki sem jo prebrala v 
eni izmed prebranih knjig: Usoda je kakor srce. Od 
prvega trenutka je v nas, ne pomaga, če ji poskušaš uiti.

Intervju sta pripravili: Aleksandra Kukovec in Maja Belec
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Smrečica visoka na novo postavljena zadnjega aprila 
že, le vrh zelen se bohoti, deblo očiščeno se v soncu 
blesti. Zastava slovenska na vrhu ponosno plapola, 
veter se s pisanimi trakovi pripetimi na venec veselo 
igra …
Postavljanje mlaja oz. majskega drevesa je starodaven 
običaj iz druge polovice 19. stoletja. Mlaji so bili 
predvsem znaki praznovanja pomladi in ljubezni, 
počastitve uglednih osebnosti in nekaterih cerkvenih 
praznikov velikonočnega prazničnega cikla. Ob koncu 
19. stoletja in do začetka 1. svetovne vojne pa se je 
močno uveljavilo postavljanje mlajev, ki so dobili 
pomen označevalca slovenske narodne kulture. 
Nacionalna simbolika mlajev se je med obema vojnama 
še utrdila, na kar kažejo zastave, ki so jih začeli obešati 
nanje. Prvomajski mlaji zadnjih desetletij, ki se 
postavljajo marsikje na Slovenskem, so kombinacija 
pomladnega izletništva, združenega s 1. majem kot 
mednarodnim delavskim praznikom, ki ga v Sloveniji 
praznujemo od leta 1890. Je torej simbol svobode in 
delavskih pravic.

V Trnovski vasi je majsko drevo postavljeno v središču 
občine. V Ločiču so majsko drevo postavili že 
petnajstič. Za oba kraja je drevo prispeval Franc Belec. 
Pri obeh postavitvah pa je pomagal tudi župan naše 
občine, Alojz Benko. V Ločiču so v ta namen poskrbeli 
tudi za otroke, saj so se lahko veselo igrali na 
napihljivem igralu, gospodinje pa so pripravile okusne 
dobrote.

V naselju Črmlja se prav tako že 10 let zbirajo ob 
postavitvi majskega drevesa, skupaj olupijo deblo, 
spletejo obroč, ga okrasijo in nato varno postavijo. V 
Bišečkem Vrhu so se prav tako zbrali sorodniki, sosedje 
in prijatelji ter s skupnimi močmi pripravili in postavili 
majsko drevo.

Zelo lepo pa je majsko drevo v vsej svoji veličini videti v 

Majsko drevo tudi v Bišečkem 
Vrhu / Foto: Lucija Vršič

Majsko drevo je tradicija tudi v 
Ločiču / Foto: Aleksandra Papež

Sovjaku, kjer so letos še posebej ponosni nanj, saj so se 
zbrali in ga postavili po dolgih 25 letih, odkar so mlaj v 
naselju nazadnje imeli. Idejo za postavitev je podal 
Domen Kuhar in fantje so stopili skupaj, drevo očistili, 
okrasili in postavili. Meri skoraj 17 metrov. Kot je 
povedal Sandi Ornik, pa so jih domačinke presenetile s 
pripravljenimi okusnimi domačimi dobrotami. Zbralo 
se je več kot 30 vaščanov.

Člani PGD BIŠ to leto izjemoma niso postavili majskega 
drevesa iz razloga zagotavljanja varnosti. Trenutno 
namreč postavljajo železno konstrukcijo, ki jim bo 
olajšala postavitev majpana ter novoletne smreke, ki 
bo že to zimo zasijala s svojimi lučkami ter pozdravljala 
vse mimoidoče in mimovozeče. Drugo leto pa bo ob 
gasilskem domu tudi varno postavljeno majsko drevo.
Lepo je, ko se ob teh dogodkih zberejo vse generacije, 
tako se tkejo posebne vezi med ljudmi. Že otroci 
spremljajo postavitev drevesa in se učijo njegovega 
pomena. 

Aleksandra Kukovec

Majska drevesa združujejo!

Po 25 letih spet majpan v 
Sovjaku / Foto: Domen Kuhar

Majsko drevo postavljajo tudi v 
Črmlji / Foto: Danijel Mihelak

Leon sedi v parku in 
počiva. Mimo pride 

sprehajalec: »Mi lahko 
poveste, koliko je ura?«

»Tu imate uro.
Sami poglejte.«

»Zakaj pa ne 
pogledate vi?«

»Jaz sem na dopustu.«

»Kam boš letos ženo
 peljal na dopust?«

»Ona sanja o 
Kanarskih otokih.«

»Ooo! To bo pa drago!«
»Zakaj? Kolikor vem, so 

 zaenkrat sanje zastonj.«

Izbrala: Maja Belec
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22. aprila je v Šenčurju potekalo 51. državno 
tekmovanje v znanju Mladi in kmetijstvo. Tekmovale so 
zmagovalne ekipe z regijskih tekmovanj z območij 
posameznih kmetijsko gozdarskih zavodov. Za 
Društvo podeželske mladine Spodnje Podravje je 
tekmovala Teja Mohorič iz Trnovske vasi. Zraven nje 
sta bili še v ekipi Lucija in Veronika Čander iz 
Dobrovcev. Kviz je bil sestavljen iz več vprašanj, ki so 
se navezovala na štiri določene teme: pašništvo na 
težje dostopnih terenih, mladi kmetje, krompir in 30-
obletnica Zveze slovenske podeželske mladine. Teme 
za tekmovanje so si dekleta razdelila glede na 
predznanje in zanimanje. Na tekmovanje so se 
pripravljale več tednov. Na državni ravni so zasedle 5. 
mesto. Z rezultatom so zadovoljne, saj so se takšnega 
tekmovanja udeležile prvič. Za njih je bil velik uspeh že 
to, da so na regijski ravni premagale ekipo Društva 
podeželske mladine Maribor ter na državno raven 
sploh napredovale.

Simona Mohorič

Teja Mohorič uspešno na kvizu 
Mladi in kmetijstvo

Dekleta na tekmovanju (Teja Mohorič je na sredini.) / Foto: 
osebni arhiv

Tamara Rola iz Črmlje, članica SD Trnovska vas je 
državna prvakinja med dijakinjami v streljanju z zračno 
puško.

V četrtek, 23. marca je na strelišču v Ljubljani potekalo 
finalno šolsko tekmovanje za učenke in učence 
osnovnih šol ter dijake in dijakinje srednjih šol v 
streljanju z zračno puško, zračno pištolo in s serijsko 
zračno puško 10 m. 
Izobraževalni center Piramida Maribor je v ekipi z 
Lovrom Škrablom iz 4. b in Anjo Lesjak iz 3. c zastopala 
naša občanka Tamara Rola, ki obiskuje 3. b prej 
omenjenega centra. Ekipno se je ta trojica odlično 
odrezala, saj so pristali na 3. mestu, kar je dvojni uspeh 
za Tamaro, ki je med dijakinjami zasedla 1. mesto.
Zadela je 175 krogov, enako kot drugo uvrščena 
tekmovalka Albina Marinčič (Novo mesto), vendar je 
imela Tamara boljšo zadnjo serijo. V finale s serijsko 
zračno puško se je uvrstilo 12 najboljših tekmovalk iz 
regijskega tekmovanja.

Naša domačinka Tamara je dekle, ki jo vsi zelo dobro 
poznamo, saj je aktivna v različnih društvih, med 
drugim je članica Strelskega društva Trnovska vas. Ob 
streljanju z zračno puško rada peče pecivo, kuha in 
pomaga doma na kmetiji. 

Njena pot s streljanjem v tarče se je začela na pobudo 
njenih bratov, Leona in Boštjana, ki sta oba prav tako 
strelca. Sprva je bila še premajhna za streljanje, zato je 
brata samo opazovala med treningi. Kasneje pa je tudi 
sama prijela zračno puško v roke in pričela.
Prvih tekmovanj se je Tamara udeležila že v 8. in 9. 
razredu osnovne šole, kasneje pa ni bilo te priložnosti, 
saj je Covid-19 zaustavil tovrstne dejavnosti.
Najbolj zanimivo je, da na Tamarini srednji šoli ni bilo 
posebnega zanimanja za streljanje z zračno puško, 
tako da se je morala Tamara sama zelo potruditi in 
spodbuditi profesorico, da so se prijavili na 
tekmovanje. 
»Občutek, da mi je uspelo doseči ta naslov je zelo 
prijeten. Ni pa vedno lahko, saj so še vedno mnogi 
mnenja, da je to moški šport. Veliko truda je bilo 
vloženega in sedaj, ko je to poplačano, sem enostavno 
navdušena.«

Zase pravi, da je preprosta in nasmejana, kljub 
uspehom, ki jih niza. Nanjo so ponosni tudi v domačem 
strelskem društvu. Uredništvo Trnovskega zvona 
Tamari čestita ob doseženem uspehu in ji obenem želi 
še veliko zadetkov v črno piko čisto na sredi vsake 
tarče!

Franci Hameršak, Aleksandra Kukovec

Naša občanka je državna prvakinja v streljanju z zračno puško

Tamara Rola z ekipo IC Piramida na državnem tekmovanju/ Foto: 
osebni arhiv
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LAHKO NOČ s pravljičnimi idejami drugošolcev

Kolesarski dosežek Vida Murka
V soboto, 3. junija smo obeleževali svetovni dan 
kolesarjenja in zato tudi v tej številki Trnovskega zvona 
ne moremo mimo kolesarjev in koles, navsezadnje je 
del letošnjega Poli maratona prav na ta dan vodil skozi 
našo občino in le-tega so se udeležili tudi naši občani, 
kakor tudi prvega rekreativnega kolesarskega 
maratona Slovenskih goric, ki je presegel vsa 
pričakovanja. Potekal je v soboto, 6. maja v Jurovskem 
dolu. Organiziralo ga je kolesarsko društvo KD E.T., ki 
deluje kot sekcija Športnega društva Sveti Jurij v 
Slovenskih goricah. Zbirališče je bilo v njihovem 
športnem parku, na voljo pa so bile tri trase. Družinska 
je bila dolga 5 km, proga Amater v dolžini 27 km in še 
najdaljša, Gozdna pošast, v dolžini 52 km. Več kot 300 
kolesarjev se je podalo po Svetem Juriju v Slovenskih 
goricah. 
Največ kolesarjev se je odločilo prevoziti prav 
najzahtevnejšo. Gozdna pošast je bila precej zahtevna, 
saj je vsebovala 830 višinskih metrov razlike, torej kar 
nekaj vzponov. Najbolj izkušeni kolesarji so bili iz 
okoliških kolesarskih društev KD Selce in KD TBP, med 
njimi tudi naši občani. Med prvimi tremi najbolj 
uspešnimi kolesarji je bil prav Vid Murko, ki je prečkal 
ciljno črto z neverjetnim časom 1 ura in 27 min. 
Povprečna hitrost najhitrejših je bila več kot 35 km na uro.
Vid pravi, da zadnji dve leti ne trenira več tako 
intenzivno, je pa v njegovi zbirki kar nekaj medalj – 
dvakrat je dosegel naslov pokalnega prvaka Slovenije, 
kar mu je prinesel seštevek točk različnih dirk v 
Sloveniji, na državnem prvenstvu je bil tretji in dvakrat 
se je udeležil svetovnega prvenstva na Poljskem in v 
Bosni.
Vidu čestitamo za doseženo in mu želimo še veliko 

Vid Murko (prvi z desne) je uspešno prekolesaril Gozdno pošast / 
Foto: Maksimiljan Krautič

Naši novopečeni kolesarji – 5. razred PŠ Trnovska vas / Foto: arhiv 
PŠ Tv

varno prevoženih kilometrov, kakor tudi našim 
novopečenim kolesarjem, petošolkam in petošolcem, 
ki so v tem šolskem letu opravili kolesarski izpit. Kakor 
radi rečemo – na kolo za zdravo telo!

Alenka Murko

Deklica Urška
V mestu je živela deklica 
Urška. Nekega dne se je 
z družino odpeljala v 
toplice. V toplicah si je 
oblekla kopalke. Nato je 
šla plavat. Čez nekaj 
časa se je odločila, da se 
bo posušila in posončila 
na ležalniku. Na vrsti je 
bilo kosilo. Urška si je naročila ocvrt krompirček in 
piščančje mini zrezke, nuggetse. Po kosilu so se 
spuščali po toboganu. Čez nekaj časa je postalo 
temno. Odločili so se, da se bodo oblekli in pospravili 
stvari. Nato so se usedli v avto in se odpeljali domov. 
To je bil Urškin najboljši dan med vsemi dnevi.

Vita Irgl, 2. t

Princesa Mila
Živela je deklica z imenom Mila. Sama je bila v velikem 
gradu. Nekoč je potrkala čarovnica. Mila je odprla 
vrata. Čarovnica ji je rekla, da je v njenem gradu zaklad. 
Mila ga je začela iskati. Našla je skrinjo in jo odprla. V 
njej je bila odeja. Bila je mehka, v njej pa je bil prah. 
Zaradi prahu je Mila zaspala, čarovnica pa je izginila. 
Okrog gradu je hodil škrat. Ko je zagledal princeso in jo 
poljubil na lice, se je Mila zbudila.  Škrat in princesa Mila 
sta se zaljubila in živela sta srečno do konca svojih dni.

Sofia Nežmah, 2. t

Zmaj Koko
Nekoč, pred davnimi časi je živel zmaj Koko. Bil je zelo 
prijazen, a so se ga vsi bali. Če mu je bilo vroče, je 
izbruhnil ogenj. Če pa ga je zeblo, je kihnil in slišalo se 
je po celi vasi. Nekega dne je prišla mlada ženska. Imela 

Mesto, Nika Lah, 1. t
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je napihnjene ustnice. 
Koko ni imel rad žensk z 
napihnjenimi ustnicami. 
Želel jo je pobruhati z 
ognjem. Tudi njeno 
prijateljico, ki je imela v 
nosu uhan. Koko si je 
rekel, da ju ne sme 
pobruhati z ognjem, saj 
se ga bodo še bolj bali. Koko je imel rojstni dan. Nekdo 
je potrkal. Vsi vaščani so mu voščili za rojstni dan. VSE 
NAJBOLJŠE! In Koko je srečno živel do konca svojih dni.

Gaja Gričnik, 2. t

Drevo, Samanta Kukovec, 6. t

Zlato priznanje z odliko za OPZ 
Destrnik–Trnovska vas

Uspešen mladi nogometaš 
iz Biša

Zlato priznanje z odliko za OPZ Destrnik–Trnovska vas
V soboto, 27. maja je v Gornji Radgoni potekalo 
Regijsko tekmovanje otroških in mladinskih pevskih 
zborov Štajerske in Prekmurja. 
Tekmovanja so se lahko udeležili zbori, ki so na 
območnih revijah pevskih zborov dosegli vsaj regijski 
nivo. Tekmovanje, ki je potekalo v organizaciji JSKD 
Republike Slovenije, je ocenjevala tri članska žirija. 
Sodelovalo je 12 otroških in 5 mladinskih zborov. 
Sodelujoči zbori so bili razvrščeni v 4 kategorije 
priznanj (bronasta, srebrna, zlata in zlata z odliko). S 
ponosom lahko povemo, da je otroški pevski zbor 
Destrnik–Trnovska vas pod vodstvom Ernesta Kokota, 
edini med vsemi zbori, prejel zlato priznanje z odliko. 
Prejeli so tudi posebno priznanje za najbolj prepričljivo 
izvedbo sodobne zborovske skladbe za OPZ, njihov 
zborovodja Ernest Kokot pa še priznanje za 
najboljšega dirigenta debitanta.
Rezultat, ki so ga dosegli mladi pevci s svojim 
zborovodjem je prav gotovo velika vzpodbuda in 
motivacija za nadaljnje dobro delo na področju 
zborovskega petja, ki pa mladim ljudem nudi tudi 
dragocene življenjske izkušnje medsebojnega 
sodelovanja, prilagajanja, vzpodbujanja, razvijanja, 
čustvovanja …

Ernest Kokot

Naši mladi pevci so se odlično odrezali na tekmovanju / Foto: 
arhiv OŠ Destrnik–Trnovska vas

Učenci 6. t na 
ustvarjalen 
način spoznavali 
in prikazali 
zgradbo cveta. 
/ Foto: Jasmina 
Caf

Nik-Timy s staršema, ki sta njegova največja navijača / Foto: 
osebni arhiv

Nik-Timy Selinšek je mladi nadarjeni nogometaš iz Biša, 
pred katerim je svetla prihodnost v svetu nogometa. 
Trenirati je začel v prvem razredu v Podvincih, sedaj pa 
je član NK Aluminij iz Kidričevega. Nogomet mu skupaj 
s tekmami predstavlja od 5 do 6 aktivnosti na teden, 
kar je zanj med šolskim letom tudi zelo naporno, pa 
vendar nikoli pretežko.
Zasedba selekcije NK Aluminij U13 s trenerjem 
Matejem Čeričem se je med 15. in 16. aprilom 2023 
udeležila mednarodnega turnirja Barcelona Cup 2023, 
s katerega so se vrnili s prestižno nagrado. V finalni 
tekmi so z 1 : 0 premagali angleški Leyton Orient. Za 
zmagovalni gol je bil zaslužen prav mladi Bišanec Nik-
Timy Selinšek. V nedeljo, 7. maja 2023, je ekipa rdeče-
belih nastopila v Radomljah na Cordial Cupu in osvojila 
prvo mesto. Z zmago na turnirju so si priborili mesto na 
finalnem turnirju Cordial Cup v avstrijskem Kitzbuhlu, 
ki bo v letu 2024. 
Nik-Timy, želimo ti veliko uspehov na tvoji športni poti 
ter čim več zmag in zadetih golov.

Sabina Potrč
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Ste za kepico sladoleda?
V poletnih dneh se zelo prileže vsakršna osvežitev, a 
ko si želiš kaj kremastega, sadnega ali čokoladnega 
okusa, ki se počasi topi in si si primoran vzeti tisti čas 
samo zase, ko se sprostiš in uživaš v svoji hladni kepici 
sladoleda. Le kaj drugega razen osvežilne pijače bi bilo 
boljšega, za osvežitev v dneh, ko nas svojimi žarki 
razvaja sonček?

V Trnovski vasi nas ob cesti že dve leti razveseljuje velik 
kornet s sladoledom. Tu se ustavlja mlado in staro in 
uživa v sladkih in kislih okusih sladoleda. Otroci še 
posebej radi po šoli zavijejo k njemu. Velikokrat vidimo 
tudi tuje registracije avtomobilov, kolesarje, ki jim 
osvežitev še kako prija po veliko prekolesarjenih 
kilometrih. In tudi tako se sklepajo nova poznanstva in 
tudi tako ljudje spoznavajo naš kraj. Že ob pogledu čez 
cesto vidimo veliko gnezdo štorkelj, ki ga lahko 
opazujemo, medtem ko uživamo ob hladni sladici. 
Sladoled je ledena sladica, ki je sestavljena iz mleka, 
sladkorja, smetane in raznih okusnih dodatkov, 
predvsem sadja in arom. Obstaja veliko okusov, a 
največ je sadnih.
Naš sladoledar Alajdin Biljali prihaja iz Makedonije in že 
kar nekaj let živi v Sloveniji. Sladoled je prodajal že na 
več lokacijah. Bil je na Tratah, na Teznem v Mariboru in 
tudi v Miklavžu na Dravskem polju. Njegovo delo je bilo 
nemoteno, vse dokler ni v vmes posegel Covid-19 in je 
bil prisiljen zapreti svojo prodajalno sladoleda. A 
vseeno ni obupal, saj v tem delu zelo uživa. Všeč mu je, 
da lahko preizkuša vedno nove recepte in ustvarja 

Alajdin in Altina pripravljata več različnih okusov sladoleda.  / 
Foto: Aleksandra Kukovec

nove okuse. Tako ga je pot prinesla v naš kraj. Je 
prijazen, nasmejan in ustrežljiv. Razložil mi je, da so mu 
tu ljudje všeč, da smo prijazni in da smo ga lepo 
sprejeli. Prodajalna sladoleda je odprta vsak dan od 
ponedeljka do nedelje, od 10. do 21. ure. A ker je tak 
delavnik preveč za enega človeka, mu pomaga njegova 
prijazna žena Altina, s katero se dopolnjujeta in se 
izmenjujeta. 
Doda še, da je vesel, da je v tem kraju, ki je res čudovit 
in ljudje v njem nasmejani.

Ob vprašanju, kateri okus sladoleda je Alajdinu  
najljubši, se zamisli, nasmehne in pove, da ima najraje 
okusa: jogurt z gozdnimi sadeži in piškotek, saj se po 
njem imenuje tudi njegova sladoledarna. Kateri pa je 
najljubši Vam?

Aleksandra Kukovec

Stanovalci DBE Trnovska vas obiskali Martina Goloba
Mesec maj je bil v naši enoti DBE Trnovska vas zelo 
pester. Stanovalci so praznovali rojstne dneve, začelo 
se je delo v parku, kjer so po svojih močeh pomagali. 
Udeležili smo se koncerta ŽeVS Simfonija. Večkrat so 
nas obiskale tudi gospe, ki se ob torkih v večnamenski 
dvorani ukvarjajo z ročnimi deli. Stanovalce so 
presenetile s podarjenimi pletenimi odejicami. Redno 
nas je obiskovala prostovoljka Angelca Fras, ki je 
izvedla delavnico tapkanja ter s stanovalci šla tudi v 
potujočo knjižnico. Tudi prostovoljka Aleksandra 
Papež nam je pričarala literarno urico. Njena učenka 
Zala pa je zaigrala na klavir ter nam polepšala majski 
večer. 
Konec maja smo se odpravili na težko pričakovan izlet 
v Grosuplje in Ljubljano. V Grosupljem so se stanovalci 
srečali z duhovnikom Martinom Golobom. To je bilo 
zelo ganljivo srečanje, saj so ga ves čas korone 
spremljali po televiziji. Najprej je bila sveta maša, ki ji je 
sledilo prijetno druženje. Pot nas je popeljala v belo 
Ljubljano, kjer smo se z vlakcem zapeljali po mestnem 

jedru, mimo parlamenta, opere, narodne galerije na 
Ljubljanski grad in nazaj do mestne hiše. Sledilo je 
pozno kosilo in nato pot domov. 
Začenjajo se topli in prijetni dnevi, za posedanje po 
terasah in v parku. Tako lahko stanovalci spremljajo 
dogajanje in živ žav iz bližnje osnovne šole in vrtca ter 
igrišča. Vedno smo veseli vsakega obiska in veselimo se 
ljudi, ki so dobre volje. Lepo in sončno poletje želimo 
vsem! Milena Kukovec

DBE Trnovska vas obiskali Ljubljano / Foto: arhiv DBE Trnovska vas
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Prinašalke sreče so se 
vrnile v naše kraje!

Ste jih opazili? Gnezdijo v samem središču občine / Foto: Jani 
Kukovec

Štorklje po ljudskem prepričanju ščitijo stavbe oz. kraj, 
kjer gnezdijo, pred požarom in drugimi nesrečami, 
obenem pa prinašajo srečo. Že od nekdaj pa 
verjamemo tudi, da vplivajo na rodnost oz. »otroke 
nosijo«. So zgled vztrajnosti, skrbi in zvestobe, v 
starem Egiptu pa so verjeli, da simbolizirajo celo dušo. 
Dobrodošle pri nas!

Ideje za počitniško izletkanje
V predpočitniški številki Trnovskega zvona smo se 
članice uredniškega odbora odločile, da za Vas 
pripravimo nekaj idej za poletno izletkanje po okoliških 
krajih in lepih Slovenskih goricah. Peš, s kolesom ali z 
avtomobilom!

OPAZOVALNICA/STOLP 
(Občina Sveti Andraž v 
Slovenskih goricah)
Iz opazovalnice na 
Ostragovi pogled seže po 
okoliških gričih in dolinah. 
Točka, ki je najvišji vrh v 
naselju Drbetinci, je 
dostopna tako kolesarjem 
kot pohodnikom ter z 
avtomobilom.

TROJIŠKO JEZERO
(Občina Sveta Trojica v Slovenskih goricah)
je umetno jezero iz konca 60-ih let prejšnjega stoletja 
in se razprostira na približno 38 hektarjih. Je 
priljubljeno zbirališče ribičev in rekreativcev ter 
sprehajalcev. Ob jezeru pa ob določenih nedeljah 
pripravljajo tudi dejavnosti in posebno kulinarično 
ponudbo. Po stopnicah se od jezera vsekakor morate 
povzpeti do veličastne cerkve s samostanom. Saj 
poznate legendo o treh lučkah kajne?

MAISTROV RAZGLEDNI STOLP (Občina Lenart v 
Slovenskih goricah)
V Zavrhu stoji 17 metrov visok kovinski razgledni stolp, 
ki ob lepem vremenu nudi izjemen razgled. Ob stolpu 
je tudi Štupičeva vila, v kateri je general Rudolf Maister 
nekajkrat počitnikoval, s stalno zbirko o Maistrovem 
življenju in delu, ki si jo je mogoče ogledati po 
predhodnem dogovoru.

VRELCI BENEDIŠKE SLATINE (Občina Benedikt)
Termalni izviri na prostem nudijo dobre možnosti za 

razvoj rekreacijskega in zdraviliškega turizma manjših 
kapacitet. Mineralna voda na tem območju se nahaja 
na manjših globinah, do 100 m, temperatura vode pa 
ne presega 20 °C. V kraju poiščite Anin, Pavlin in 
Helenin vrelec, se osvežite s slatino in se sprehodite ali 
zapeljite še skozi t. i. Zloudjovo püšo, gozd nad 
Benediktom, o katerem kroži več legend.

KLOPOTČEVA UČNA IN SPREHAJALNA POT (Občina 
Cerkvenjak)
Pot, ki se vije po cerkvenjaškem gričevju in po dolini 
Andrenskega potoka je dobila ime po etnografskem 
elementu njihove pokrajine – klopotcu.

MEŠČANSKA ZIDANICA IN VODNJAK (Občina Sveti 
Jurij v Slovenskih goricah)
»Meščanska zidanica« je čudoviti primer zidanice 
bogatega trškega trgovca, gostilničarja, mesarja in 
veleposestnika. V delu stavbe je v celoti ohranjena 128 
let stara stiskalnica, ki je še danes v uporabi. 

BLAGUŠKO JEZERO (Občina Sveti Jurij ob Ščavnici)
je bilo ustvarjeno z namenom, da bi v sušnem obdobju 
namakali polja in zbirali odvečno vodo v času poplav. 
Danes je namenjeno ljubiteljem narave in je prijetna 
izletniška točka, kakor tudi mesto za sprehode ali 
postanek med potjo.

FUNDAMENTALNI REPER (Občina Sveta Ana v 
Slovenskih goricah)
označuje najvišjo nadmorsko višino v naselju Lokavec. 
Ta točka, na 404 m nadmorske višine, je tudi najvišja 
točka osrednjih Slovenskih goric. Mogoče pa zavijete 
na zeliščne vrtove in v zemljanko, ki se nahajajo 
nedaleč od središča občine. Vredno ogleda je tudi 
evangeličansko pokopališče.

VINIČARIJA (Občina Destrnik)
Viničarija je okrog 300 let stara domačija v bližini 
središča občine. Hiša je v celoti prenovljena in 
opremljena. Tik ob njej raste tudi potomka več kot 400 
let stare trte.

Dušanka Škamlec

Učenci 5. t so se peš 
sprehodili do opazovalnice na 
Ostragovi / Foto: arhiv PŠ Tv
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Otroci najstarejše skupine vrtca obiskali živalski vrt
V najstarejši vrtčevski skupini se otroci vrtcev pri OŠ 
Destrnik in PŠ Trnovska vas spomladi tradicionalno 
odpravijo na zaključno ekskurzijo. Tudi letos nismo 
naredili izjeme, zato smo otroke peljali na ogled 
živalskega vrta Sikalu ZOO v Radence. 
Otroci so bili zelo dobre volje, všeč jim je bila že vožnja 
z avtobusom. Ob prihodu so vznemirjeni čakali, da se 
podamo na pot. Sprehodili smo se med živalmi, jih 
hranili z roko, božali kozice, ponije in kamelo, pa še 
kakega prašička. Najglasneje so hrano zahtevale opice, 
kar je bilo otrokom izredno všeč. Tudi v terariju so 
videli nenavadne živali in glasno klicali vrstnike, da so si 
še oni ogledali krokodile, pajke, kameleone in kače. Ker 
ni izleta brez malice, smo se tudi mi malo okrepčali ter 
izkoristili igrala, ki so del živalskega vrta.

Izlet je vedno dobra priložnost za nova spoznanja, 
učenje v naravi in drugačne izkušnje, zato se že skupaj 
veselimo naslednjega. 

Maja Žižek

Otroci so se imeli lepo na ekskurziji / Foto: arhiv vrtca

Na cestah večkrat ostanejo blatne sledi / Foto: Aleksandra Papež

Občinski redarji in občinski inšpektorji Skupne 
občinske uprave občin v Spodnjem Podravju v 
spomladanskih mesecih, v obdobju intenzivnejših del 
na obdelovalnih površinah in povečanemu številu 
gradbenih in vzdrževalnih del, pogosteje nadziramo 
stanje občinskih cest in državnih cest v naselju, na 
območju občin iz naše krajevne pristojnosti. 
Večji del kmetijskih površin leži neposredno ob lokalnih 
ali regionalnih cestah, zato je nujno potrebno, pred 
vključevanjem v promet na prometno površino, očistiti 
kolesa traktorjev in druge kmetijske opreme. 
Posamezni vozniki traktorjev in tovornjakov to ne 
storijo in posledično na cesto navozijo zemljo, blato ali 
gnoj, navoženi material pa cesto zaradi visoke 
vlažnosti zraka, hitro naredi spolzko in nevarno za 
ostale udeležence v cestnem prometu. 

V 6. členu Zakona o cestah (ZCes-2) so določene 
prepovedi ogrožanja varne uporabe javne ceste. V prvi 
točki drugega odstavka 6. člena so določene 
prepovedi dejanj na cestnem zemljišču javne ceste 
(prejšnji izraz »cestni svet«), v drugi točki drugega 
odstavka 6. člena ZCes-2, pa so določene prepovedi 
onesnaženja cestišča javne ceste, ki določa: 

»Na cestišču javne ceste je prepovedano:
• razsipati sipek material, razen posipnih materialov 

v času izvajanja zimske službe, nanašati blato ali ga 
kako drugače onesnaževati;

• puščati sneg ali led, ki pade ali zdrsne nanj;
• onesnažiti cestišče z olji in mazili ali drugimi 

snovmi;
• vlačiti hlode, veje, skale in podobne predmete kot 

tudi pluge, brane in drugo kmetijsko orodje ter 
druge dele tovora;

• razlivati tekočine.«

Tretji odstavek 6. člena  ZCes-2 določa, da mora voznik 
preden se vključi v promet na javno cesto s kolovozne 
poti, nekategorizirane ceste odstraniti z vozila zemljo 
ali blato, ki bi onesnažilo vozišče.
Predpisana globa, zaradi neupoštevanja navedenih 
določb je 500 evrov za posameznika in 2000 evrov za 
pravno osebo. Pristojnost za nadzor teh določb pa 
imajo poleg policije tudi občinski redarji in občinski 
inšpektorji.

Vse občane naših občin pozivamo, da po koncu del na 
polju in preden se vključijo v promet, očistijo večje 
kose zemlje in blata s koles. 

V primeru, da kljub temu pride do onesnaženja vozišča 
javne ceste, je potrebno onesnaženje čim prej 
odpraviti ter poskrbeti, da je nevarni del ceste do 
odprave nevarnosti ustrezno označen s prometno 
signalizacijo, ki druge voznike opozarja na nevarnost.

Robert Brkič, vodja medobčinskega redarstva

Onesnaženje cest 
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Naša podružnična šola vabi k zbiranju!
Zbiranje plastičnih zamaškov predstavlja enostavno 
obliko pomoči tistim, ki jo potrebujejo. Preprosto 
dejanje, ki lahko nekomu olajša življenje. Z zbiranjem 
zamaškov ter ustrezno kasnejšo obdelavo in 
predelavo le-teh lahko podjetja, ki so temu namenjena, 
ustvarijo material, iz katerega delajo nove izdelke. Z 
zbiranjem torej lahko tudi mi pripomoremo k 
zmanjšanju količine odpadkov in skrbi za okolje. V avli 
šole zamaške zbiramo skozi celotno šolsko leto. Ker je 
zbiranje zamaškov dobrodelno naravnano, k 
sodelovanju prijazno vabimo vse občane in občanke.
Papir, papir, papir … Kljub digitalni dobi, ki je močno 
zasidrana v današnjem svetu, še vedno porabimo 
ogromno papirja. Žal veliko količino le tega vržemo v 
smeti, nato pa sekamo drevesa, da dobimo nov papir. 
Ker so drevesa pljuča našega planeta, se moramo 
potruditi, da zmanjšamo obseg sečnje. V kontejnerju 
za šolo (pri telovadnici) zbiramo papir (revije, 

Z zbiranjem zamaškov in papirja lahko pripomoremo / Foto: 
Dušanka Škamlec

Izognimo se sončnim opeklinam / Vir: skincancer.org

časopise, kataloge, pisemski papir, ovojni papir, 
razrezan papir, stare zvezke, delovne zvezke, učbenike 
…) dvakrat ali trikrat letno. Prva zbiralna akcija v 
naslednjem šolskem letu bo potekala na začetku 
meseca oktobra, v Tednu otroka. Tudi k zbiranju 
papirja vabimo vse občane in občanke, tudi če (več) 
nimate otrok na podružnični ali matični šoli. Že vnaprej 
hvala Vam kličejo naši učenci!

Dušanka Škamlec

Poletne tegobe – opekline, komarji in klopi
Večina nas je že komaj čakala na poletje in na tople 
sončne žarke. Sonce nam namreč pomaga pri 
ohranjanju zdravega ritma spanja, poveča občutek 
sreče in samozavesti ter zmanjšuje tesnobo in 
utrujenost. Sončni žarki spodbujajo tvorbo vitamina D, 
ki je ključen za močne kosti in za splošno zdravje 
organizma. Kljub vsem pozitivnim učinkom pa 
moramo biti pri izpostavljanju sonca zelo previdni. Že 
po kratkem času izpostavljanja soncu lahko nastanejo 
opekline. Pri sončnih opeklinah je kožo treba hladiti, jo 
namazati s hladilno ali protivnetno kremo in je nikakor 
izpostavljati soncu. Eden najbolj poznanih naravnih 
pripomočkov je navadni jogurt, ki se nanese na 
prizadete dele kože. Podobno lahko pomagata tudi 
zeleni ali kamilični čaj, ki blažita srbečico in pomirita 
kožo. Zaradi opeklin pride tudi do akutne izgube vode, 
zato je priporočljivo v telo vnesti več tekočine kot 
običajno.
V toplejših mesecih se več časa zadržujemo v naravi, 
zato se srečamo tudi z nadležnimi piki komarjev in 
klopov. Preventivno se lahko zaščitimo s pršili, z 
zapestnicami in lovilci žuželk. Pri piku komarja se nikar 
ne praskajmo, a je to lažje zapovedati, kot pa izvesti. 
Srbečico je najlažje ublažiti z antihistaminsko kremo, 
če pa je nimamo pri roki pa lahko prvo pomoč 
predstavlja hladen obkladek – morda košček ledu, ki 
ga zavijemo v krpo. Pri pikih komarjev pomagajo tudi 
aloe vera, soda bikarbona in med. Pri ugrizu klopa pa 
le-tega previdno odstranimo s pinceto ali temu 
namenjenim prijemalom. Po odstranitvi mesto vboda 
razkužimo. Če se odpravimo v gozd ali naravo, za 

preprečevanje ugrizov nosimo čim bolj svetla oblačila, 
ki naj prekrivajo čim večji del telesa. Po prihodu domov 
se je treba takoj oprhati in temeljito pregledati kožo 
celega telesa. Oblačila je priporočljivo oprati.
Srečanja s komarji, klopi in z drugimi insekti žal ne 
moremo preprečiti, lahko pa ukrepamo preventivno in 
si tako prihranimo slabo voljo ter morebitne poznejše 
neprijetnosti. Naj bo poletje sončno, zabavno, polno 
dogodivščin in lepih spominov.

Sabina Potrč

Lepa misel vsak dan, 
odžene slabo voljo stran!

Življenje brez ljubezni, 
je kot leto brez poletja.

(švedski pregovor)
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Pred kolesarsko sezono blagoslovili kolesa in kolesarje
Za dober začetek nove kolesarske sezone kolesarjem 
veliko pomeni blagoslov koles, ki ga že več let na t. i 
.belo nedeljo opravijo prav v naši župniji. Kolesa in 
kolesarje je blagoslovil domači župnik, Jože Škofič. 
Pobudnik blagoslova je bil pred leti nekdanji 
predsednik Kolesarskega društva Selce, prav tako 
domačin Gregor Kos, ki ga člani v svojih vrstah še danes 
močno pogrešajo in se med vožnjami večkrat ustavijo 
ob njegovem grobu. Obenem člani prej omenjenega 
društva, med katerimi je več naših občanov, ob tej 
priložnosti vsako leto opravijo še krajšo kolesarsko pot 
po okolici ter dan zaključijo ob kosilu. 
Člani KD Selce si delijo strast do kolesarjenja in aktivno 
preživljanje prostega časa v naravi. Če kolesarjenje 
veseli tudi vas, se jim lahko pridružite – veseli vas bodo! 
Tekmovalna sezona je pred vrati, prav tako enodnevna 
in večdnevna kolesarjenja, organizirana ali kar tako, 
maratoni, kolesarski izleti ipd., pri čemer je izjemnega 
pomena varnost.
Voznik in potnik (npr. otrok v sedežu) morata imeti do 
dopolnjenega 18. leta starosti med vožnjo ustrezno 
pripeto zaščitno kolesarsko čelado. Za odrasle 
kolesarje je uporaba le-te priporočljiva, a nič manj 
pomembna. 

Dejstvo je, da so kolesarji v prometu slabše vidni, zato, 
če je le mogoče, vozite po kolesarski stezi ali 
kolesarskem pasu, pri uporabi cestišča bodite posebej 
pozorni na vozila, ki vas dohitevajo ali prehitevajo.
Pozorni pa bodimo tudi na naše novopečene kolesarje, 
osnovnošolce, ki so tik pred koncem šolskega leta 
opravili kolesarski izpit. Ob dosežku jim čestitamo in 
jim želimo varno vožnjo.
Kolesarjenje je odlična izbira preživljanja prostega časa 
v poletnih dneh. Srečno in varno na poti vsem 
kolesarkam in kolesarjem!

Alenka Murko

 Blagoslova se je udeležilo več naših občanov / Foto: arhiv KD Selce

Muzej upravlja tudi z gradom / Vir: museu.ms
Lekarniška podružnica Destrnik na voljo tudi med poletjem (na 
fotografiji Bojan Potrč) / Foto: arhiv Lekarne Ptuj
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130 let Pokrajinskega 
muzeja Ptuj

V letu 2023 ptujski muzej praznuje 130-letnico 
delovanja. Muzejsko društvo Ptuj je bilo ustanovljeno 
3. avgusta 1893. Po letu 1945 je muzej dobil v 
upravljanje še grajski kompleks. Leta 1963 je dobil 
naziv Pokrajinski muzej Ptuj, leta 2008 pa Pokrajinski 
muzej Ptuj–Ormož. Danes deluje na širšem območju 
Ptuja in Ormoža. 
V času poletnih počitnic, od 24. junija do 3. septembra 
2023, bodo na Ptujskem gradu potekale počitniške 
dejavnosti za družine: samostojni ogled muzejskih 
zbirk z muzejskimi kartončki. 

Sabina Potrč

Nam najbližja lekarna v Destrniku 
poleti z rednim urnikom

Lekarne Ptuj, Lekarniška podružnica Destrnik bo to 
poletje med 17. in 28. julijem predvidoma zaprta zaradi 
letnega dopusta, sicer pa odprta po rednem urniku:
ponedeljek, od 15. do 19. ure,
torek, sreda, četrtek, od 10. do 15. ure,
petek, od 8. do 13. ure.
Morebitne spremembe glede odpiralnega časa, bomo 
objavili na spletni strani www.lekarne-ptuj.si, lahko pa 
jih tudi pokličete na 05 909 61 50.

Želimo Vam prijetne in zdrave poletne dni!
Bojan Potrč
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Čas je za POLETNO BRANJE. Kakor v prejšnji številki, 
tudi v tej najprej izpostavljam slovenske gore list – 
Terezijo Justinek, ki živi in piše v Zgornji Bistrici, šteje 
nekaj čez 70 pomladi in je v zadnjih letih izdala več kot 
10 knjig. Meni posebej ljub je njen roman Neža. Morda 
zato, ker je tako ime moji krščenki, čeprav usoda 
glavne junakinje ni ravno srečna. V otroštvu so z Nežo 
starši grdo ravnali, ko pa se je zaljubila v Hermana pa se 
je prav tako izkazalo, da ni vse tako, kot se na prvi 
pogled zdi. Justinekova nas v svojih zgodbah popelje 
ob obronke Pohorja ter opisuje življenje v svojem 
bistvu, ne olepšuje življenjskih tegob ter se posveča 
predvsem malemu človeku, ki ga tako spretno oriše, da 
mu sledimo vse do zadnje strani v knjigi. Njena dela 
nosijo naslove: Ta vražja soseda, Viktor, Ana Marija, 
Deklina hči, Prevarana, Teža življenja itd. Podoben slog 
pisanja ima tudi Ernest Jazbinšek, ki je svoje prvo delo 
Dekle iz Polane izdal komaj pri 68 letih in, kakor 
Justinekova dokazuje, da nikoli ni prepozno za nove izzive.
Bralke pa zadnje mesece navdušuje večkrat nagrajena 
ameriška avtorica Colleen Hoover, ki v svojih romanih 
ne sledi le t. i. slogu 50 odtenkov sive, temveč ustvari 
napet razplet, ki sicer romantično obarvano zgodbo 
ravno prav začini. Njeni romani Konča se z nama (1. 
del), Začne se z nama (2. del), 9. november, Resnica o 
Verity, Ta punca itd. so vsekakor primerni za prvo 
bralno pomoč kjerkoli na oddihu.
In za mlade bralce? Zabavna slikanica S piratsko 
princesko ni dobro češenj zobati, napisana v rimah (Holly 
Ryan, Sian Roberts) pa zgodba Kraljeve spodnjice (Allan 
Nichollas). Za oddih pa priporočam zbirke kratkih zgodb 
Založbe Učila – Najlepše živalske zgodbe, Najlepše 
strašljive in detektivske zgodbe, Najlepše zgodbe o 
princesah z vsega sveta, Zakladnica čarobnih zgodb itd., 

le-te s svojo težo ne bodo 
otežile Vaše prtljage, 
bodo pa ponudile večerno 
ali dnevno branje za več 
dni oddiha. 
Osnovnošolcem pa v 
naročje polagam zbirko 
Pet prijateljev (Enid 
Blyton) in pa Trio 
Golaznikus (Andrej 
Skubic). Mladim pa je na 
razpolago vse več 
fantazijskih in 
problemskih romanov – 
vabljeni ponje!
Naj se to poletje (tudi) po dobrem branju pozna!

Aleksandra Papež

Knjižnica Ivana Potrča Ptuj
Poletni odpiralni čas velja od 1. julija do 31. avgusta 
študijskega in mladinskega oddelka:
ponedeljek, torek: od 12. do 19. ure,  
sreda, četrtek, petek: od 8. do 15. ure,  
sobota: ZAPRTO.  

Bibliobus julija in avgusta ne vozi!
Študijski oddelek: 02 771 48 12,
Mladinski oddelek: 02 771 48 17,
Domoznanski oddelek: 02 771 48 06,
E-pošta: kip@knjiznica-ptuj.si.

Knjižnica Lenart
Poletni odpiralni čas velja od 1. julija do 31. avgusta:
ponedeljek, torek: od 8. do 15. ure,
sreda: od 8. do 18. ure,
četrtek: od 8. do 15. ure,
petek: od 8. do 13. ure,
sobota: ZAPRTO.
Izposoja: 02 7200 625
E-pošta: info@knjiznica-lenart.si

Berem. Bereš. Beremo.

Konča se z nama (C. Hoover, 
Učila, 2022/ Vir: splet

Neža (T. Justinek, Lynx, 2021 / 
Vir: splet

1. del zbirke Trio Golaznikus 
(A. Skubic, MK, 2021) / Vir: splet

Poletni delovni čas knjižnic v naši okolici

Ena izmed prednosti poletja je, 
da imamo vsak dan več svetlobe za branje.

(Jeanette Walls)
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Kaj bo to poletje za malico? Hamburger!
Članice Društva gospodinj Trnovska vas smo marca 
letos pripravile kuharski tečaj pod vodstvom mojstra 
Draga Kajtna, na katerem smo se preizkusile v pripravi 
različnih hamburgerjev, ki so enostavni za pripravo 
tudi doma, predvsem pa zelo okusni in nasitni ter 
predstavljajo odlično idejo ma katerikoli obrok tudi 
med poletjem, ko si lahko mesni del hamburgerja 
pripravimo tudi kar na žaru.

Najprej je potrebno pripraviti bombetke:
• 450 g bele gladke moke (tip 500),
• 9 g soli,
• 7 g suhega ali 14 g svežega kvasa,
• 75 g zmehčanega masla,
• 240 ml mlačnega mleka (Če ga imamo, uporabimo 

domače mleko.),
• 40 g sladkorja.

Navedene sestavine zgnetemo v gladko testo, pri 
čemer maslo dodamo na koncu in ga pustimo vzhajati 
vsaj eno uro. Iz testa oblikujemo bombetke, 
predvidoma 7 do 8 jih bo, odvisno od želene velikosti. 
Na pekaču, obloženem s papirjem za peko, jih pustimo 
vzhajati še najmanj 45 minut. Pečico nato segrejemo 
na 180 °C, vzhajane bombetke pa premažemo z 
razžvrkljanim jajcem, pomešanim s petimi žlicami 
mleka. Bombetke v segreti pečici pečemo med 20 in 25 
minut. Nekateri v pečico med prvo polovico pečenja 
dodajo še ognjevarno posodo z vročo vodo oz. 
uporabijo parno funkcijo pečice.
Medtem, ko se bombetke hladijo, razmislimo o njihovi 
vsebini. V nadaljevanju Vam ponujamo nekaj idej, gre 
za sestavine, ki so namenjene več osebam, zato jih 
prilagodite številu oseb, za katere jed pripravljate.

Hamburger z govejim mesom
1 kg srednje plečne govedine (Količino mesa 
prilagodimo številu oseb, za katere jed pripravljamo.) 
skupaj z mastnim delom, ki mesu zagotovi sočnost, so 
drobno zamlele in začinile le s soljo ter poprom. Iz 
mlete govedine so pripravile polpete, ki so jih popekle.
Pripravile so karamelizirano čebulo: 1 kg rdeče čebule 
so narezale na kolobarje, jih pražile na malo olivnega 
olja skoraj eno uro, da so se kolobarji lepo zmehčali, 
nato pa dodale 100 g rjavega sladkorja in 1 dcl temnega 
balzamičnega kisa ter čebulo še na hitro prepražile.
V bombetko so polpetom dodale svežo rukolo, temno 
BBQ omako za rebrca in rezino ali dve čedar sira.

Hamburger z ocvrtim piščančjim mesom
1 kg piščančjega fileja so spanirale in ocvrle na dunajski 
način. V bombetko pa dodale popečeno zeleno bučko, 
rukolo in rezino sira (edamec ali livada).

Hamburger z nacefrano svinjino
1 kg svinjske plečke so začinile s soljo in poprom ter 
spekle kot pečenko. Ko je bilo meso dobro pečeno, da 
so se vilice gladko potopile vanj, so ga s pomočjo vilic 
nacefrale. V burger so poleg tako nacefrane svinjine 
dodale še slanino, list rdečega radiča, na manjše kose 
narezane kisle kumarice in BBQ omako po lastni izbiri. 
Ljubitelji gob lahko dodate še prepražene šampinjone.
V poletnih dneh pa poleg dobrot z žara velikokrat 
ponudimo tudi lepinje. Recept vsebuje sestavine za 
12 kosov.
• 1200 g mehke moke, 
• 1 kvas (sveži ali 2 suha),
• žlica sladkorja, 
• 180 ml mlačne vode,
• 180 ml mlačnega mleka
• 12 žlic jogurta (250ml)
• zvrhana žlička soli.

Testo pustimo vzhajati vsaj 30 minut, da se njegova 
količina podvoji. Nato oblikujemo lepinje – testo je 
lepljivo, zato ga kar s prsti razvlečemo kot bi delali 
testo za pico. Lepinje na pekaču s peki papirjem 
pustimo vzhajati 10 minut. Nato vsako lepinjo nekoliko 
potlačimo, da dobi pravo obliko, nato pa z ročajem 
kuhalnice, pomočenim v moko, nanjo naredimo vzorec 
mreže in lepinje tako pustimo vzhajati še 10 minut. 
Nato pa jih le še 8 minut pečemo pri temperaturi 
250 °C. Pustimo, da se ohladijo, jih pred postrežbo 
navlažimo z govejo juho ali pa prerežemo na pol ter 
opečemo še na žaru, odlične pa so tudi kot del 
sendviča ali hamburgerja.

Pa dober tek! :)
Društvo gospodinj Trnovska vas

Takšne hamburgerje so gospodinje pripravljale na delavnici / Foto: 
arhiv društva
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družine ustnatic. Njena prvotna domovina je v južni 
Evropi in zahodni Aziji, že nekaj let pa jo gojimo v 
zmerno toplih podnebjih vsega sveta. Rastlina ima 
zgrbančene in po robu nazobčane, koprivi podobne 
liste in majhne bele ali rumenkaste cvetove. Vredno jo 
je gojiti na vrtu, saj ima prijeten limonast vonj, poleg 
tega pa privablja čebele.

Uporabni deli: sveži in posušeni listi
Če med prsti pomečkamo mlade liste, začutimo 
osvežujoč limonast vonj, ki je sicer nežen, a zelo 
dolgotrajen. Ta vonj je zelo prijeten in manj prodoren 
kot pri pravi citronki ali citroneli. Mladi listi imajo blag 
okus po limonah in meti, starejši pa imajo okus po 
plesni. Liste nabiramo spomladi in zgodaj poleti, dokler 
so še mladi in prijetnega okusa.

Kulinarična raba: Iz svežih ali posušenih melisinih listov 
največkrat pripravljajo blažilen in pomirjevalen čaj. 
Sveže liste dajejo tudi v poletne osvežilne pijače ali jih 
primešavajo sadnim napitkom. V omakah kuhani sveži 
melisini listi s svojim vonjem po limonah in meti 
čudovito dopolnjujejo okus rib in perutnine ter 
izboljšajo nadeve, marinade in salse. Na zeleno ali 
paradižnikovo solato nacefrajmo nekaj svežih listov ali 
natresimo sesekljane liste na hitro prepraženo ali v pari 
kuhano zelenjavo, na riž ali na polnozrnate jedi. Z 
meliso lahko pripravimo okusno zeliščno maslo in 
okusen kis. Osvežilni vonj svežih listov se prilega 
sadnim sladicam, kremam in pecivu.
Močan in zelo sladek melisin čaj je izvrstna osnova za 
pripravo dobrega sorbeta. Prilega se breskvam, 
bučkam, gobam, grahu, jabolkom, jajcem, korenju, 
marelicam, mehkim belim sirom, melonam, 
nektarinam, paradižniku, pisčančjemu mesu, 
poletnemu jagodičju, ribam in smokvam. 
Pri kuhanju vedno uporabljamo le sveže liste, s 
katerimi ne smemo varčevati, saj imajo precej šibak 
vonj. Namesto navadne melise lahko uporabljamo tudi 
pisanolistno zvrst.

Nakup in hranjenje: Danes prodajajo tako semena kot 
tudi sveže rastline navadne melise. V plastični vrečki in 
v hladilniku (v predalu za zelenjavo) bodo shranjeni 
melisini listi ostali sveži 3–4 dni. Zelišče posušimo tako, 
da majhne šope poganjkov obesimo v temen in zračen 
prostor. Ko so listi povsem posušeni, jih zdrobimo s 
prsti ali med dlanmi in shranimo v tesno zaprto 
posodo. Posušeni listi ohranijo vonj 5–6 mesecev.

Na domačem vrtu: Navadno meliso zlahka vzgojimo iz 
semen. Razmnožujemo pa jo spomladi ali jeseni z 
deljenjem korenin v več manjših gruč, ki jih nato 

posadimo ločeno. Po cvetenju je treba rastline močno 
prirezati, da spodbudimo rast novih poganjkov. Melisa 
je zelo trdoživa rastlina, zato je treba paziti, da se ne 
začne nezadržno širiti po vrtu – v primeru majhnega 
vrta jo je bolje gojiti v cvetličnih posodah. 

Po Začimbe in zelišča (Norman, Jill, Prešernova družba, 
2005) povzela Alenka Murko.

Domači melisin sirup 
Potrebujemo:
• 3 l vode,
• 3 kristalnega sladkorja,
• 60 g citronke,
• šopek melise (približno 6 pesti narezanih stebelc z 

listi),
• 5 steklenic (cca. 700 ml),
• velik in visok lonec
• ter uro dobre volje! 

Vodo in sladkor zavremo in med kuhanjem nekajkrat 
premešamo, da se sladkor dobro raztopi. Vrelo sladko 
tekočino odstavimo in vmešamo citronko. Nato vse 
skupaj kuhamo še 10 minut. Medtem narežemo (lahko 
na večje kose) predhodno oprano zelišče ter ga 
dodamo v pripravljeno tekočino. Vse skupaj dobro 
premešamo in pustimo v hladnejšem prostoru stati 
dva polna dneva v pokritem loncu. Po želji lahko 
dodamo sok limone in/ali pomaranče. Vsebino nato 
dobro odcedimo skozi cedilo in nazadnje še skozi gazo. 
Ter še enkrat prevremo. Sirup nalijemo v očiščene 
steklenice, ki jih predhodno v pečici pregrejemo na 100 
stopinjah (okoli 10 minut). Receptov za sirupe in 
sokove iz melise je veliko, kakor tudi njihovih različic – 
melisin sok z jagodami, melisin sirup z meto in tako 
naprej. Prepuščamo jih Vašemu okusu!

Navadna melisa (Melissa officinalis)

Meliso je preprosto gojiti na domačem vrtu / Foto: Aleksandra 
Papež

Če mislite, da ste premajhni, 
da bi naredili razliko, 
poskusite spati s komarjem.

(Dalai Lama)
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Viktorija Vrečar iz Bišečkega Vrha 18,

Zdravko Drevenšek iz Trnovske vasi 39 b,

Alojzija Kocmut iz Trnovske vasi 31.

Iz naše občine 
so se poslovili:

Za
hv

al
e 

in
 sp

om
in

i

IMPRESUM
Izdajatelj: Občina Trnovska vas
Odgovorna urednica: Aleksandra Papež
Uredništvo: Aleksandra Kukovec, Alenka Murko, Dušanka Škamlec, 
Maja Belec, Sabina Potrč, Simona Mohorič
Lektoriranje: Barbara Masten
Naslov uredništva: Trnovski zvon, Trnovska vas 42, 2254 Trnovska 
vas, 02 757 95 10

Glasilo izhaja v nakladi 500 izvodov in ga prejmejo vsa gospodinjstva 
v Občini Trnovska vas brezplačno.
Zasnova, celostno oblikovanje in priprava za tisk ter tisk: Kreativna 
PIKA d.o.o.

Cenjene občanke, spoštovani občani!
Pišite nam na: glasilo.trnovskizvon@gmail.com
Veseli bomo Vaših predlogov, prispevkov in foto utrinkov! 

ROŽNIK (junij)
Če kres deži (21. junij), orehov ni. Če na 

kresni dan dežuje, orehom slabo 
prerokuje.

MALI SRPAN (julij)
Če je Aleš (17. julij) suhoparen in suh, si 

napravi za zimo topel kožuh.

VELIKI SRPAN (avgust)
Veliki šmaren (15. avgust) brez dežja, 

sladko vince bo doma. V prejšnjem glasilu je prišlo do neljube napake navedbe 
napačnega priimka pokojne Terezije Zelenko iz Sovjaka 
10. Svojcem se tudi na tem mestu opravičujemo!

O zalivanju in skrbi za naše rastline v poletnih dneh
Najbolje je zalivati z deževnico!
Če smo se na sušne dni pripravili, smo v obdobju, ko je 
še bilo nekaj padavin ,ujeli deževnico iz strehe v plastične 
sode.
Zalivamo redkeje in obilneje!
Rastline od vsega začetka zalivamo redkeje in takrat 
bolj obilno, tako rastline razvijejo globlji koreninski 
sistem, zaradi katerega bodo kasneje bolj odporne na 
sušo. Rastline, ki so se medtem že močno presušile, 
zalivamo večkrat in počasi.
Kdaj in kako?
Zalivamo zgodaj zjutraj ali pozno zvečer, predvsem pa 
temeljito. Zalivamo po tleh in ne po listih. V zelo sušnih 
obdobjih varčujemo z vodo. Tako, da se za zalivanje 
rastlin odločimo prednostno, to pomeni, da 
razmislimo o tem, katere rastline je nujno zalivati 
redno in katere bolje prenesejo sušo. Na pomanjkanje 
vode so na vrtu najbolj odporni: paradižnik, blitva, 
zimske buče in nizki fižol. Od zelišč pa sušo najlažje 
prenesejo origano, timijan, sivka in rožmarin. Izbiraje 
prioritet pri zalivanju je odvisno od posameznikovih 
prioritet, za nekoga je to zelenjava, za drugega sadno 
drevje ali greda z rožami, nekaterim je 
najpomembnejša zelenica. Splošno pa velja, da najprej 

zalijemo zelenjavo in trajnice, šele nato se lotimo 
zalivanja enoletnic in trate.
Na pomlad je dobro misliti že jeseni!
S humusom bogata tla se najlažje in najdlje upirajo 
suši. Taka tla nase vežejo več vode, hkrati pa so tudi 
zračna. Za dodatno organsko maso (za naslednje leto) 
poskrbimo konec avgusta, ko na prazne gredice 
posejemo rastline za zeleno gnojenje (ogrščica, ajda 
…), ki jih kasneje jeseni le zakopljemo v tla. Zelena 
masa se do pomladi predela v hranljivo organsko 
maso.
Ne pozabimo na zastirko!
Tla pred izsušitvijo varuje tudi zastirka (zastirko 
razgrnemo že pred hudo vročino), s katero prekrijemo 
gole dele gredic. Za zastirko lahko uporabimo 
pokošeno travo, ki še ni zasemenila, slamo, ali na gredi 
pustimo zgolj izruvan plevel, uporablja pa se tudi 
gozdno praprot in bezgovo listje.
Sicer pa naj nam poletje postreže z ravno pravo mero 
dežja in toplote, da se bomo dobro počutili mi in naše 
rastline!

Vir: samen-maier.at
Povzela: Alenka Murko
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Za vsakim dežjem posije sonce. Sonce je posijalo tudi v 
našem vrtcu, s seboj pripeljalo tri metulje in pričaralo 
mavričen zaključek vrtčevskega leta, ki smo ga 
pripravili v četrtek, 1. junija, v vrtcu pri PŠ Trnovska vas, 
še posebej doživet je bil ta dogodek za naše »mini 
maturante«.

Za nas se igra je končala hej, hej, hej,
šola nam bo delo dala, hej, hej, hej,
a prav nič se ne bojimo, hej, hej, hej,
šole vsi se veselimo hej, hej, hej.

Sončne počitniške dni Vam želimo Vaše vzgojiteljice 
vrtca pri PŠ Trnovska vas!

Zaključna prireditev vrtca

Simoničeva domačija – poročni raj
Obnovljena Simoničeva domačija se je že večkrat 
doslej izkazala za pravo mesto za civilni del poročnega 
obreda, ne glede na slog poroke, o katerem par sanja 
– bodisi sledita preteklosti, vonju po domačnosti in 
namesto sedežev uporabita bale slame ali pa gre za 
čisto sodobne poročne modne trende.

Poroka Zdenke in Ivana Lorenčiča, avgust 2022 / Foto: Jani Kukovec

Simoničeva domačija – poročni raj / Foto: Jani Kukovec

Mini maturanti so pogumno zapeli svojo pesem / Foto: arhiv vrtca

V vrtcu posebej radi plešejo / Foto: arhiv vrtca

V vrtcu se veliko naučimo / Foto: arhiv vrtca

Tudi najmlajši so sodelovali / Foto: arhiv vrtca

 Poroka Nastje in Roka Murka, junij 2023 / Foto: Tjaša Oman


